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با پایان یافتن کار بررسی صلاحیت داوطلبان مجلس یازدهم 

شورای اسلامی در هیات های نظارت ۴۸ درصد داوطلبان این 

دوره از انتخابات در استان بوشهر تایید صلاحیت شدند.

به گزارش ایرنا و بنا به اعلام رییس ستاد انتخابات استان بوشهر، 

۲۶۴ نفر در مدت زمان اعلام شده برای ثبت نام کاندیداتوری 

انتخابات مجلس شورای اسلامی اقدام کردند که ۱۰ نفر انصراف 

داده و کار صلاحیت ۲۵۴ نفر در هیات اجرایی و نظارت انجام 

که در نهایت ۱۲۲ نفر برای رقابت در این انتخابات توسط هیات 

بوشهر  تایید شدند.استان  بوشهر  استان  انتخابات  بر  نظارت 

دارای چهار کرسی نمایندگی در ....
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مدیر عامل شرکت پتروشیمی پردیس از بدهی ۲۱ همتی وزارت 

جهاد کشاورزی به این شرکت خبر داد و گفت: به طور یقین 

بدهی وزارت جهاد کشاورزی در روند سهام این شرکت در بازار 

سرمایه تاثیرگذار بوده است. محمدرضا میری لواسانی با اشاره 

به بدهی وزارت جهاد کشاورزی به اوره سازان ، گفت: وزارت 

جهاد کشاورزی از سال ۹۸ تا کنون به تعهدات خود در برابر 

اوره سازان کوتاهی کرده و این امر منجر به یک بدهی سنواتی 

برای شرکت پتروشیمی پردیس معادل ۲۱ هزار میلیارد تومان تا 

به امروز رقم خورده است. وی ادامه داد: به طور یقین بدهی 

وزارت جهاد کشاورزی در روند سهام این شرکت در بازار سرمایه 

تاثیرگذار بوده است. مدیرعامل پتروشیمی پردیس عنوان کرد: 

اتفاق مثبتی که امسال وجود داشت، این بود که در تابستان، 

۷۵ روز از تخصیص بخش حمایت کشاورزی خودداری کردیم. 

این باعث شد بدهی حمایت کشاورزی در  ....
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رییس هیات نظارت بر انتخابات 

استان بوشهر:

شمار تایید و یا رد 
انتخابات بوشهر قابل صلاحیت شده های 

تغییر است

انتخابات  بر  نظارت  رییس هیات 

استان بوشهر گفت: هر چند با اعلام 

صلاحیت  بررسی  نتایج  رسمی 

داوطلبان نمایندگی مجلس شورای 

نفر   ۱۲۲ استان  این  در  اسلامی 

توسط هیات مرکزی نظارت تایید 

شده اند اما باتوجه به  ....

نمایشگاه ملی- تخصصی صنایع  شیلاتی در محل  دومین   | پیام عسلویه 

نمایشگاه های دایمی بوشهر برگزار می شود. حسین نامور ، مدیرعامل شرکت 

نمایشگاه های بین المللی بوشهر در گفت و گو با پیام عسلویه با اعلام این خبر 

افزود: این نمایشگاه با حضور بیش از 70 شرکت تولیدکننده تجهیزات آبزیان از 

شانزده استان و از تاریخ نوزدهم دی ماه جاری در دو سالن لیان و خلیج فارس 

نمایشگاه بین المللی بوشهر گشایش می یابد...

09391899871

صفحه آرایی و طراحی کتاب، 
مجله و نشریات، بروشور و ... 

پذیرفته می شود

چاپ کتاب های شما از یک نسخه تا صد هزار نسخه

 انتشارات

09391899871

شهردار بوشهر:

آبیاری فضای سبز

 شهر بوشهر 

مکانیزه می شود

1402101651

  1- موضوع تجدید مزایده: یک قطعه زمین  با پلاک ثبتی 31/21   به مساحت 4428/2 متر مربع  با کاربری اداری- 
انتظامی  واقع در شهر بوشهر

 2- نام و نشانی دستگاه مزایده گزار: ستاد شرکت انتقال گاز : تهران – خیابان نلسون ماندلا )جردن( – بلوار 

اسفندیار – پلاک 27  صندوق پستی: 7647 - 15875 - کد پستی 1967917661

3- تضمین شركت در فرآیند ارجاع کار: مطابق با آخرین آیین نامه تضمین معاملات دولتی به مبلغ 77/550/000/000 ریال بصورت 

ضمانتنامه بانکی یا واریز وجه نقد

4- قیمت پایه کارفرما: 3/985/000/000/000 ریال

5- مهلت زمانی دریافت اسناد: ساعت 8 صبح روز شنبه تاریخ 1402/10/16 تا ساعت 16 روز دوشنبه تاریخ 1402/10/25 صرفاً از طریق سامانه 

)www.setadiran.ir( تدارکات الکترونیکی دولت به آدرس

کلیه مراحل برگزاری مزایده )دریافت اسناد مزایده، ارائه پیشنهاد قیمت، بازگشایی پاکت ها( از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی 

دولت )ستاد( انجام خواهد شد.

6- مدت اعتبار پیشنهادات: 3 ماه و قابل تمدید برای یک دوره 3 ماهه دیگر از طرف دستگاه مزایده گزار

7- مدت و محل ملک:  65 روز – بوشهر – میدان قدس – جنب اداره امور مالیاتی  

8- زمان بازدید از ملک مورد مزایده: از تاریخ 1402/10/27   لغایت  1402/11/08 در ساعات اداری:  9 لغایت 14

9- زمان تحویل و ارائه پیشنهادات:  تا ساعت 16 روز شنبه تاریخ  1402/11/14 صرفاً از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( 

10- گشایش پیشنهادها : ساعت  9 صبح روز یکشنبه مورخ 1402/11/15 در سالن جلسات کمیسیون مناقصات شرکت انتقال گاز ایران واقع در 

تهران – خیابان نلسون ماندلا )جردن( – بلوار اسفندیار – پلاک 27 برگزار می گردد. 

 www. district10.                   و www.nigtc.ir جهت كسب اطلاعات بیشترمتقاضیان می توانند به سایت 

و www.iets.mporg.ir  و www.setadiran.ir  با شماره فراخوان سامانه ستاد 2002092036000002  

مراجعه و یا با شماره تلفن 31665012 -077  امور حقوقی تماس حاصل نمایند. 

روابط عمومی منطقه ده عملیات انتقال گاز 

nigtc.ir 

شناسه آگهی: 1635396 1402101650

نوبت دوم  

یکشنبه 17 دی ماه 1402/ 7 ژانویه 2024 / 24 جمادی الثانی 1445/سال شانزدهم/ شماره 2397 / 7000 تومان/ 8 صفحه 

روابط عمومی و امور فرهنگی

شرکت پتروشیمی مروارید

  آگهی فراخوان تجدید مزایده عمومی شماره -1402

اسامی افراد شاخص تأیید و ردصلاحیت شده 
در استان بوشهر

عدم احراز صلاحیت یک امام جمعه

در اولین رویداد ملی صادرات خدمات
 فنی و مهندسی ساختمان چه گذشت؟

برگزاری نمایشگاه تخصصی شیلات در بوشهر

مدیرعامل پتروشیمی پردیس اعلام  کرد:

بدهی 21 همتی جهاد کشاورزی
 به پتروشیمی پردیس

استاندار  بوشهر:

فرصت خوبی برای توسعه اقتصاد دریا محور 
در استان بوشهر فراهم است

 بوشهری ها،

 جنایت تروریستی 

کرمان را محکوم کردند

مدیر عملیات عمومی خارگ:

میراث صنعتی
 در خارگ 

مورد توجه قرار گیرد

مناقصه عمومی 
خرید آب آشامیدنی با املاح معدنی در بسته بندی نیم و یک و نیم  لیتری 

شرکت پتروشیمی  مروارید
مناقصه شماره 087-1402/ق/ پ م

شركت پتروشیمی مروارید در نظر دارد خرید آب آشامیدنی با املاح معدنی در بسته بندی نیم و یک و نیم لیتری را از طریق 
مناقصه عمومی به شركت واجد صلاحیت واگذار نماید. لذا از كلیه شركت های متقاضی و واجد شرایط ذیل كه مایل به حضور 
در مناقصه می باشند، دعوت می گردد از تاریخ درج این آگهی و طبق برنامه زمانی مدنظر دستگاه مناقصه گزار بشرح ذیل مراتب 
آمادگی خود جهت حضور در مناقصه را به صورت مکتوب به آدرس تهران، خیابان ملاصدرا، خیابان شهید عباس شیرازی  
)شیراز جنوبی(، بن بست بهار، پلاک 6،  امور حقوقی و پیمان ها  پتروشیمی مروارید ارسال نموده و پس از مراجعه حضوری و 

دریافت اسناد، نسبت به انجام فرآیند مناقصه طبق شرایط و دستورالعمل مندرج در اسناد مناقصه اقدام نمایند. 

حداقل شرایط متقاضیان:

1- شركت های ثبت شده و دارای اساسنامه با موضوع فعالیت مرتبط با خدمات موضوع مناقصه؛

2- داشتن گواهینامه تأیید صلاحیت از سازمان غذا و دارو؛

3- قرار نداشتن در لیست سیاه پیمانکاران شرکت پتروشیمی مروارید.

مواعد زمانی فراخوان:

1- تاریخ درج آگهی: 1402/10/17

2- آخرین مهلت دریافت اسناد:  1402/10/23

3- آخرین مهلت ارسال پاکات: تا پایان وقت اداری روز چهارشنبه مورخ 1402/11/01

در صورت نیاز به كسب اطلاعات بیشتر با تلفن های 6- 88607291- 021 داخلی 342 و 300 تماس حاصل فرمایید.
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رییس هیات نظارت بر انتخابات استان بوشهرگفت: هر چند با 

اعلام رسمی نتایج بررسی صلاحیت داوطلبان نمایندگی مجلس 

شورای اسلامی در این استان ۱۲۲ نفر توسط هیات مرکزی نظارت 

تایید شده اند اما باتوجه به ظرفیت های قانونی امکان تایید یا 

رد این شمار وجود دارد.

به گزارش ایرنا " خلیل رضایی " روز شنبه در گفت وگو با خبرنگاران 

اظهار کرد: افرادی که تایید صلاحیت نشده اند به مدت سه روز 

فرصت دارند اعتراض خود را نسبت به نتیجه اعلام شده ثبت 

کنند و شورای نگهبان نیز یک ماه فرصت پاسخگویی دارد.

وی افزود: همچنین ممکن است شورای نگهبان با دسترسی به 

مستنداتی از بین افراد تایید صلاحیت شده، آنها را رد صلاحیت 

کند که این افراد به مدت یک هفته مهلت پیگیری مجدد دارند.

رییس هیات نظارت بر انتخابات استان بوشهر با بیان اینکه 

اواخر بهمن ماه  یا رد صلاحیت شده ها  نهایی تایید  نتیجه 

توسط شورای نگهبان اعلام می شود تصریح کرد: باتوجه به 

اینکه مهلت قانونی تبلیغات انتخاباتی یک هفته قبل از برگزاری 

انتخابات است فعالیت تبلیغاتی زودهنگام داوطلبان رصد و 

بررسی می شود و در نتیجه نهایی تاثیر گذار است.

مجلس  انتخابات  دوره  دوازدهمین  برای  داد:  ادامه  رضایی 

شورای اسلامی و خبرگان رهبری در استان بوشهر به ترتیب در 

حوزه انتخابیه" بوشهر، گناوه و دیلم" ۴۱ نفر ، "کنگان ، دیر، جم و 

عسلویه " ۳۴ نفر ، "دشتی و تنگستان" ۲۵ نفر و" دشتستان" نیز 

۲۲ نفر معادل ۵/۵۰درصد افراد تایید شده توسط هیات اجرایی 

، توسط هیات نظارت تایید صلاحیت شده اند.

وی یادآور شد: این درحالی است که در یازدهمین دوره انتخابات 

تایید صلاحیت شده  افراد  اسلامی ۳۲درصد  مجلس شورای 

توسط هیات های اجرایی، تایید صلاحید خود را توسط هیات 

نظارت دریافت کرده بودند.رضایی گفت: برای نخستین بار در 

این دوره ۸۵ نفر از داوطلبانی که توسط هیات های اجرایی رد 

یا عدم احراز صلاحیت شده بودند پس از فراخوانی به صورت 

حضوری یا تلفنی دفاعیات آنها دریافت شد.رییس هیات نظارت 

بر انتخابات استان بوشهر افزود: در بررسی صلاحیت داوطلبان 

نمایندگی در این استان به هیچ وجه خط کشی سیاسی یا جناح 

بندی مد نظر قرار نگرفت و قانون ملاک تصمیم گیری بود.

وی با بیان اینکه برخی می خواهند برای نظام هزینه ایجاد کنند 

اضافه کرد: برخی از دواطلبان حتی کف صلاحیت نمایندگی را 

نیز ندارند .رضایی ادامه داد: تعامل خوبی بین عوامل اجرایی و 

نظارت برای برگزاری انتخاباتی پرشور در این استان برقرار است و 

برعدم دخالت و جانبداری تاکید شده است.

برای  گفت:  بوشهر  استان  انتخابات  بر  نظارت  هیات  رییس 

نخستین بار در این دوره از انتخابات ۱۰۲ نفر بعنوان ضابط قوه 

قضاییه و زیر مجموعه هیات نظارت بر روند اجرای انتخابات 

نظارت خواهند کرد .رضایی تصریح کرد: هچنین چهار هزار نفر به 

عنوان ناظر فعال در شبکه هیات نظارت استان بوشهر ساماندهی 

شده اند و در شعب اخذ رای حضور پیدا می کنند.

وی از اصحاب رسانه استان بوشهر خواست با انعکاس خدمات 

نظام و امید آفرینی زمینه انتخاباتی پرشور را فراهم کنند.

رییس هیات نظارت بر انتخابات استان بوشهر اظهار داشت: این 

دوره از انتخابات از حساسیت خاصی برخوردار است چرا که 

شرایط کشور در عرصه ملی و بین المللی پیچیده است و اولین 

انتخاباتی است که براساس قانون جدید اجرا خواهد شد.

این شمار  که  است  انتخاباتی  نخستین  کرد:  تصریح  رضایی 

داوطلب در سطح ملی و استانی ثبت نام کرده اند طوریکه در 

دوره یازدهم انتخابات مجلس در استان بوشهر ۱۹۶ نفر و در این 

دوره ۴۹۵ نفر ثبت نام کردند.

وی گفت: انتخابات تجلی گاه دموکراسی و مردم سالاری دینی 

است و همه باید تلاش کنیم با حضور حداکثری و اقتدار آفرین 

در ۱۱ اسفند ماه نقشه های دشمن علیه کشور نقش برآب شود.

بوشهری ها با شرکت در راهپیمایی ضمن محکوم کردن جنایت 

تروریستی خواستار انتقام از عاملان جنایت در کرمان شدند.

به گزارش خبرگزاری تسنیم از بوشهر، نمازگزاران بوشهری ظهر 

امروز پس از اقامه نماز جمعه و عصر با شرکت در یک راهپیمایی 

باشکوه جنایت تروریستی در کرمان را محکوم کردند.

شرکت کنندگان در این راهپیمایی که از مصلا جمعه تا میدان 

از خون سرخ عاشقان  با شعارهای  برگزار شد  قدس بوشهر 

- کرمان شد کربلا، کرمان شده - کربلا مهدی بیا مهدی بیا، 

ملت ما بیدار است - از تروریسم بیزار است، سپهبد شهیدم 

راهت ادامه دارد با کرمان همدردیم -  آماده نبردیم این خدعه 

آمریکاست - هیهات من الذله ، دست یهود پیداست - هیهات 

من الذله  ایران دوباره غوغاست - هیهات من الذله  جنایت 

تروریست ها در به شهادت رسیدن مردم در گلزار شهدای کرمان 

محکوم کردند و خواستار جواب قاطع به دشمنان بدهند.

این جنایت بی پاسخ نخواهد ماند
 در این مراسم که امام جمعه بوشهر حضور داشت با محکوم 

کردن جنایت تروریست ها در کرمان اظهار داشت: بدون شک 

در پشت این جنایت استکبار جهانی از جمله آمریکا و رژیم 

صهیونیستی حضور دارد چراکه هیچ جنایتی در جهان بدون 

جرثومه فساد آمریکا و اسرائیل غاصب امکان پذیر نیست.

آیت الله صفایی بوشهری با بیان اینکه این جنایت بی پاسخ 

نخواهد ماند گفت: دشمنان ایران اسلامی بدانند با به شهادت 

رساندن سردار سپهبد حاج قاسم سلیمانی و رهروان آن، این 

مسیر متوقف نمی شود و جبهه مقاومت هر روز قویتر و بیشتر 

اشاره  با  بوشهر  استان  در  فقیه  ولی  می شود.نماینده  مقتدر 

به هراس دشمن از مکتب شهید قاسم سلیمانی اضافه کرد: 

همانگونه که مکتب امام حسین علیه السلام قرن ها در جهان 

متبلور است و هر روز گسترش می یابد مکتب شهید سلیمانی هم 

تا نابودی رژیم صهیونیستی و ایادی آن توسعه دارد و دشمنان 

یکی پس از دیگری نابود می شود.

خواسته مردم انتقام سخت از عوامل و مسببان عملیات 
تروریستی کرمان

رئیس شورای فرهنگ عمومی استان بوشهر نیز با قدردانی از 

حضور حماسی مردم در راهپیمایی محکومیت تروریست ها 

گفت: تروریست ها به زودی نتیجه اعمال خود را خواهند دید.

حجت الاسلام یوسف جمالی ویژگی شهید سلیمانی و رهروان 

آن برشمرد و با بیان اینکه ملت ما شهادت طلب و شهیدپرور 

است افزود: مردم ایران اسلامی در 45 سال گذشته با انواع 

دسیسه های دشمنان انقلاب اسلامی مواجه شده اند و آنان را 

شکست داده اند و این اعمال تروریستی نمی تواند ادامه مسیر 

مکتب سلیمانی را متوقف کند.

وی با اشاره به خصوصیّات شاخص سپهبد شهید حاج قاسم 

عملیات  و مسببان  عوامل  از  انتقام سخت  افزود:  سلیمانی 

تروریستی کرمان از خواسته های مردم است که امید می رود 

این مهم به زودی محقق شود.

تخصصی  نمایشگاه  در  شنبه  صبح  محمدی زاده  احمد 

صنایع دریایی و دریانوردی اظهار کرد: استان بوشهر در 

ی  صه ها مختلف دارای ظرفیت های فراوانی عر

است که از جمله می توان به 

صنایع دریایی و عرصه نفت، 

گاز و پتروشیمی اشاره کرد.

توسعه  از  وی 

دریامحور  اقتصاد 

در استان بوشهر 

به عنوان یک 

یت  لو و ا

مهم یاد کرد و ادامه داد: استان بوشهر در عرصه شناورسازی 

است. مهمی  ظرفیت های  دارای  دریایی  سازه های  و 

استاندار بوشهر اضافه کرد: بوشهر یک استان دریایی است 

و در آن بزرگترین شرکت های تولیدی صنایع دریایی شکل 

گرفته و بزرگترین سکوهای فراساحل در استان بوشهر از 

جمله پارس جنوبی و فلات قاره است.

وی با اشاره به ظرفیت مهم استان در تولید محصولات 

مختلف در عرصه های فراساحل، خاطرنشان کرد: صدها 

دارد،  قرار  استان بوشهر  گاز در حوزه دریایی  چاه نفت، 

چندین شرکت بزرگ کشتیرانی محموله ها و محصولات 

پتروشیمی،  گاز  نفت،  حوزه  در  بوشهر  استان  تولیدی 

میعانات گازی بارگیری و حمل و نقل می کنند. محمدی زاده 

را یک استان پر حمل و نقل دریایی دانست و  بوشهر 

بیان کرد: بزرگترین کارخانه و کارگاه های ساخت شناور در 

استان بوشهر قرار دارد و این استان بزرگترین تولیدکننده 

و  آلومینیومی  فایبرگلاس،  و  چوبی  سنتی  شناورهای 

فولادی در کشور است.وی با بیان اینکه بزرگترین مجموعه 

کارخانه شناورسازی و کشتی سازی در  صنایع دریایی و 

آموزش  مراکز  گفت:  است،  گرفته  شکل  بوشهر  استان 

عالی در حوزه دریایی در این استان فعال است اینها همه 

ظرفیت هایی است که امکان یک مزیت توسعه اقتصاد 

دریامحور در حوزه صنایع دریایی فراهم کرده است.

رئیس ستاد انتخابات استان بوشهر :

50 درصد داوطلبان استان بوشهر 

تایید صلاحیت شدند

رئیس ستاد انتخابات استان بوشهر از تایید صلاحیت ۵۰ 

درصد داوطلبان مجلس شورای اسلامی خبرداد و گفت: 

در این راستا ۱۲۲ نفر تایید صلاحیت شدند.

 اکبر پورات صبح امروز در جمع خبرنگاران در بوشهر با 

اشاره به آمار نتایج بررسی صلاحیت داوطلبان انتخابات 

مجلس شورای اسلامی در 4 حوزه انتخابیه استان بوشهر 

اظهار داشت: طی روزهای جمعه و شنبه نتیجه تایید 

حوزه های  مراکز  فرمانداری های  طریق  از  صلاحیت ها 

انتخابیه به داوطلبان اعلام شده است.

رئیس ستاد انتخابات استان بوشهر با اشاره به تایید 

صلاحیت 50 درصد داوطلبان تصریح کرد: براساس آنچه 

که هیئت نظارت اعلام کرده، در سطح استان بوشهر از 

تعداد 243 نفر که در این هیئت مورد بررسی قرار گرفتند، 

122 نفر تایید صلاحیت شدند.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار بوشهر عنوان 

کرد: 83 نفر نیز صلاحیت آنان تایید نشده که حدود 34 

درصد از مجموع داوطلبین در سطح استان بوشهر را به 

خود اختصاص می دهند.

وی افزود: علاوه بر این 27 نفر نیز صلاحیت آنان احراز 

نشده که 11 درصد را شامل می شوند که 2 نفر انصراف و 9 

نفر عدم شرایط ثبت نام داشته اند که 5 درصد می باشد.

پورات به تشریح شرایط در چهار حوزه انتخابیه پرداخت 

و گفت: در حوزه انتخابیه بوشهر، گناوه و دیلم کل ثبت 

نام 93 نفر و انصراف و عدم اعتراض 10 نفر بوده اند.

از  نفر   83 نام  ثبت  پرونده  که  نکته  این  ذکر  با  وی 

داوطلبان در هیئت نظارت استان رسیدگی شد، ادامه 

داد: تأیید 41 نفر، عدم تأیید 28 نفر، عدم احراز 11 نفر، 1 

نفر انصراف و 2 نفر عدم شرایط ثبت نام در نتایج اعلام 

شده از هیئت نظارت برای حوزه انتخابیه بوشهر، گناوه 

و دیلم بوده است.معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 

استاندار بوشهر در مورد حوزه انتخابیه دشتستان گفت: 

ثبت نام نهایی در این حوزه انتخابیه 49 نفر و انصراف 

و عدم اعتراض 4 نفر بوده است.  پورات افزود: نتیجه 

بررسی هیئت نظارت برای 45 نفر شامل تأیید 22 نفر، 

عدم تأیید 15 نفر، عدم احراز 5 نفر و 3 نفر عدم شرایط 

ثبت نام بوده است.رئیس ستاد انتخابات استان بوشهر، 

آمار ثبت نام نهایی در حوزه انتخابیه دشتی و تنگستان را 

52 نفر اعلام کرد و گفت: در این حوزه انتخابیه انصراف و 

عدم اعتراض 3 نفر بوده است و نتایج بررسی های هیئت 

نظارت استان از پرونده های 49 نفر متقاضی در این حوزه، 

تأیید 25 نفر، عدم تأیید 21 نفر و عدم احراز 3 نفر اعلام 

شده است. پورات با بیان اینکه در حوزه انتخابیه کنگان، 

دیر، جم و عسلویه، کل ثبت نام نهایی 70 نفر و انصراف 

و عدم اعتراض 4 نفر بوده است خاطرنشان کرد: نتایج 

بررسی هیئت نظارت استان در مورد 66 نفر، تأیید 34 

نفر، عدم تأیید 19 نفر، عدم احراز 8 نفر، 1 نفر انصراف و 4 

نفر عدم شرایط ثبت نام بوده است.

وی اضافه کرد: افرادی که عدم تایید صلاحیت و عدم 

یکشنبه 17 دی  روز  از  کردند،  دریافت  احراز صلاحیت 

ماه تا سه شنبه 19 دی ماه فرصت دارند به صورت غیر 

Davtalab. حضوری در سامانه شورای نگهبان به آدرس

shora.gc.ir  مراجعه و اعتراض خود را ثبت کنند.

رئیس ستاد انتخابات استان بوشهر اظهار کرد: لازم به 

ذکر است که تعداد افراد تایید صلاحیت شده این دوره 

نسبت به دوره انتخابات مجلس یازدهم شورای اسلامی 

بیش از 11 درصد رشد داشته است.

.........................................................................

۴۲۶ کیلوگرم تریاک در شهرستان 
دیلم کشف شد

عملیات  در  گفت:  بوشهر  استان  انتظامی  فرمانده 

مشترک پلیس مبارزه مخدر استان با پلیس دیلم، ۴۲۶ 

کیلو گرم تریاک در این شهرستان کشف شد.

به گزارش خبرنگار ایرنا، سردار حیدر سوسنی شامگاه 

جمعه  در جمع خبرنگاران اظهار کرد: در پی اشرافیت 

اطلاعاتی پلیس مبارزه با مواد مخدر استان مبنی بر 

حمل یک محموله مواد مخدر توسط ۲ دستگاه خودروی 

مقصد  به  بوشهر  استان  جنوبی  مرزهای  از  سواری 

استان های غربی کشور، توقف خودروها در دستور کار 

پلیس قرار گرفت.وی افزود: خودروی اول با اقدام به 

موقع پلیس متوقف و در بازرسی از آن ۳۸۶ کیلوگرم 

تریاک کشف شد.فرمانده انتظامی استان بوشهر تصریح 

کرد: در ادامه و پس از رویت خودروی دوم ماموران 

تنها  نه  خودرو  راننده  که  کردند  صادر  ایست  دستور 

به دستور پلیس توجهی نکرد، بلکه با انجام حرکات 

مارپیچ و خطرناک، اقدام به فرار کرد.سوسنی ادامه داد: 

متعاقب این حرکت نیروهای پلیس با تعقیب و گریز 

هوشمندانه و با رعایت قانون بکارگیری سلاح، خودرو 

این خودرو  از  بازرسی  در  افزود:  کردند.وی  متوقف  را 

نیز مقدار ۴۰ کیلو گرم مواد مخدر از نوع تریاک کشف 

شد.سوسنی افزود: در جریان تیراندازی انجام شده به 

دلیل حرکات مارپیچ و خطرناک راننده، یک تیر پس از 

اصابت به درب خودرو کمانه و به راننده اصابت کرد.وی 

گفت: بلافاصله با پیگیری به عمل آمده توسط پلیس، 

عوامل اورژانس در کمترین زمان ممکن در محل حاضر 

و فرد مجرم را جهت انجام اقدامات درمانی با حضور 

عوامل انتظامی، به بیمارستان منتقل کردند.

ثبت دمای ۶ درجه ای در بوشهر برای دومین روز متوالی
کارشناس اداره کل هواشناسی استان بوشهر گفت: با تداوم روند کاهشی دما در این استان بهرگان )دیلم ( 

و "جم " برای دومین روز متوالی دمای ۶ درجه سانتیگراد را تجربه کردند.

شمار تأیید و یا ردصلاحیت شده های انتخابات بوشهر قابل تغییر است

خبــــر

استاندار بوشهر:

فرصت خوبی برای توسعه اقتصاد دریا محور در استان بوشهر فراهم است

شهردار بوشهر:

آبیاری فضای سبز شهر بوشهر 
مکانیزه می شود

حسین حیدری صبح شنبه در بازدید از وضعیت فضای 

سبز شهر بوشهر اظهار داشت: فضای سبز از اهمیت 

نگاه  باید  و  است  برخوردار  شهروندان  برای  زیادی 

ویژه ای به این بخش صورت گیرد.

وی، تأمین آب پایدار برای آبیاری فضای سبز شهری از 

طریق دستگاه های تصفیه آب را ضروری عنوان کرد و 

افزود: آبیاری فضای سبز شهر بوشهر به صورت مکانیزه 

با جدیت دنبال می شود.

شهردار بندر بوشهر با همراهی معاون خدمات شهری 

و سرپرست سازمان سیما منظر و فضای سبز شهری 

شهرداری بندر بوشهر از پارک ها و فضای سبز شهری 

شهرداری بازدید کردند. نخعی طراح و مجری نصب 

دستگاه های آب تصفیه کن برای آبیاری فضای سبز نیز با 

حضور در این بازدید، توضیحاتی را ارائه و آمادگی خود 

را برای راه اندازی این سیستم در پارک ها و فضاهای سبز 

شهری بوشهر اعلام کرد.

.............................................................................

مدیرکل صمت بوشهر: 

۲۵ پروانه ساخت شناور و سازه های 

دریایی در بوشهر صادر شد

نمایشگاه صنایع  از  بازدید  مهدی صفوی صبح شنبه در 

دریایی و آبزیان اظهار کرد: استان بوشهر دارای ظرفیت های 

بسیار بزرگی در عرصه دریایی است و نیاز است که حمایت 

کرد:  اضافه  شود.وی  انجام  بخش  این  از  لازم  و  ویژه 

واحدهای موجود صنایع دریایی در استان بوشهر از حیث 

دانش و توان فنی، نیروی انسانی، تکنولوژی، زیرساخت، 

شده  انجام  کارهای  مقیاس  و  ماشین آلات  و  تجهیزات 

صاحب نام و برند در سطح استان، کشور و منطقه است.

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان بوشهر بیان کرد: 

در استان بوشهر ۲۵ فقره پروانه بهره برداری ساخت شناور 

این  افزود:  وی  است.  شده  صادر  دریایی  سازه های  و 

واحدها و صنایع در زمینه صنعت شناور سازی، تعمیرات 

کشتی، سکوسازی در مقیاس مختلف در حوزه های فلزی و 

فایبرگلاس با اشتغال حدود پنج هزار نفر به صورت مستقیم 

غیرمستقیم  به صورت  عدد  این  برابر  سه  معادل  تقریباً 

مشغول به فعالیت هستند.

.............................................................................

پلیس بوشهر بیش از۱۳ هزار 
خودرو را اعمال قانون کرد

گفت:  بوشهر  استان  راهور  پلیس  رئیس   - ایرنا  بوشهر- 

تخلف  بدلیل  امسال  ماهه  در۹  فرماندهی  این  ماموران 

رانندگان تعداد ۱۳ هزارو۶۱۱ خودرو اعمال قانون کردند.

در  جمعه  روز  محمدصادقی  سرهنگ  ایرنا  گزارش  به 

گفت و گو با خبرنگاران اظهار کرد : پلیس راهور استان 

در این مدت، تعداد چهار هزار و۹۶۹ وسیله نقلیه دارای 

چراغ های زنون و خیره کننده و همچنین تعداد هشت 

هزار و ۶۴۲ دستگاه وسیله نقلیه به علت نداشتن و یا 

نقص در سامانه روشنایی شناسایی و توسط همکاران 

اعمال قانون شدند.

با  و  راهور  پلیس  ماموریت های  راستای  در  افزود:  وی 

توجه به افزایش تردد وسایل نقلیه با چراغ های زنون و 

خیره کننده و یا دارای نقص در سامانه روشنایی، با اجرای 

طرح های کنترلی، شناسایی و برخورد با تخلفات رانندگی در 

سطح معابر شهری استان بوشهر انجام شد.

رئیس پلیس راهور استان بوشهر یادآور شد: با استناد به 

موادی از قانون رسیدگی به تخلفات رانندگی و همچنین 

آئین نامه مربوطه، مالکان و رانندگان خودروها به دلیل 

تامین روشنایی در سطح معابر نباید که از نورهای خیره 

کننده استفاده کنند و در صورت نقص در سامانه روشنایی، 

راننده مسئولیت دارد و باید در کوتاه ترین زمان این نقیصه 

از هر گونه تاخیر در رویت برای خود و  را مرتفع کند و 

دیگران در رانندگی اجتناب کنند.

صادقی ادامه داد: رانندگان ملزم به اجرای قانون و مقررات 

رانندگی هستند.

گزارش

 بوشهری ها جنایت تروریستی کرمان را محکوم کردند 
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جامعه
گزارش گزارش

گزارش

خبر

استاندار بوشهر از توسعه زیرساخت های صنایع دریایی در استان 

سازه های  تولید  کارخانه  و  کارگاه  بزرگترین  گفت:  و  داد  خبر 

دریایی، کشتی سازی و شناورهای سنتی در استان بوشهر مستقر 

است. 

نخستین  اختتامیه  آیین  در  امروز  صبح  محمدی   زاده  احمد 

نمایشگاه تخصصی صنایع دریایی و دریانوردی ایران در بوشهر 

با حضور امام جمعه بوشهر و تولیدکنندگان سازه های دریایی، 

و  بخش خصوصی  همکاری  با  نمایشگاه  این  داشت:  اظهار 

و  علم  پارک  جمله صمت،  از  مختلف  دستگاه های  مشارکت 

فناوری، بنادر و دریانوردی، نمایشگاه های بین المللی، کارخانجات 

شناورسازی شهید محلاتی نیروی دریایی سپاه تشکیل شد که 

نقش تولیدکنندگان صنایع دریایی استان بوشهر حائز اهمیت 

است.

عرصه  در  بوشهر  استان  مهم  ظرفیت های  به  اشاره  با  وی 

شناورسازی و سازه های دریایی، خاطرنشان کرد: بوشهر یک 

تولیدی  شرکت های  بزرگترین  آن  در  و  است  دریایی  استان 

صنایع دریایی شکل گرفته و بزرگترین سکوهای فراساحل در 

استان بوشهر از جمله پارس جنوبی و فلات قاره است.

تولید  در  استان  مهم  ظرفیت  به  اشاره  با  بوشهر  استاندار 

محصولات مختلف در عرصه های فراساحل، خاطرنشان کرد: 

صدها چاه نفت، گاز در حوزه دریایی استان بوشهر قرار دارد، 

چندین شرکت بزرگ کشتیرانی محموله ها و محصولات تولیدی 

گازی  میعانات  پتروشیمی،  گاز  نفت،  حوزه  در  بوشهر  استان 

بارگیری و حمل و نقل می کنند.

محمدی زاده بوشهر را یک استان پر حمل و نقل دریایی دانست و 

بیان کرد: بزرگترین کارخانه و کارگاه های ساخت شناور در استان 

بوشهر قرار دارد و این استان بزرگترین تولیدکننده شناورهای 

سنتی چوبی و فایبرگلاس، آلومینیومی و فولادی در کشور است.

وی با بیان اینکه بزرگترین مجموعه صنایع دریایی و کارخانه 

شناورسازی و کشتی سازی در استان بوشهر شکل گرفته است، 

گفت: مراکز آموزش عالی در حوزه دریایی در این استان فعال 

است اینها همه ظرفیت هایی است که امکان یک مزیت توسعه 

اقتصاد دریامحور در حوزه صنایع دریایی فراهم کرده است.

طرح های  توسعه  و  بستر  داد:  ادامه  بوشهر  استاندار 

زیرساخت های صنایع دریایی بر اساس اقتصاد دریامحور در 

استان بوشهر بیش از پیش فراهم است.

محمدی زاده صادرات بیش از 90 درصد نفت خام کشور، صادرات 

50 درصد محموله های صنایع پتروشیمی و تولید 60 درصد میگو 

پرورشی کشور از دیگر ظرفیت های استان بوشهر برشمرد.

و  شناور  ساخت  بهره برداری  پروانه  فقره   25 بوشهر  استان 

سازه های دریایی صادر شد

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان بوشهر نیز با بیان اینکه 

نخستین نمایشگاه ملی تخصصی صنایع دریایی و دریانوردی 

در بوشهر در محل نمایشگاه های بین المللی به کار خود پایان داد، 

تصریح کرد: در این نمایشگاه تخصصی 67 شرکت کننده در 

قالب 47 غرفه در حوزه کشتی سازی، تعمیرات و ساخت انواع 

کشتی، مهندسی دریایی، تجهیزات لایروبی و خدمات دریایی، 

صندوق های حمایتی در بخش صنایع دریایی در حوزه بیمه و 

بانک فعالیت کردند.

مهدی صفوی با اشاره به معرفی برخی مزیت های نسبی قابل 

توجه در حوزه صنایع دریایی، خاطرنشان کرد: واحدهای موجود 

این صنعت در استان بوشهر از حیث دانش و توان فنی، نیروی 

انسانی، تکنولوژی، زیرساخت، تجهیزات و ماشین آلات و مقیاس 

کارهای انجام شده صاحب نام و برند در سطح استان، کشور 

و منطقه است.

وی با بیان اینکه در استان بوشهر 25 فقره پروانه بهره برداری 

ساخت شناور و سازه های دریایی صادر شده است، خاطرنشان 

سازی،  شناور  صنعت  زمینه  در  صنایع  و  واحدها  این  کرد: 

تعمیرات کشتی، سکوسازی در مقیاس مختلف در حوزه های 

فلزی و فایبرگلاس با اشتغال حدود 5 هزار نفر به صورت مستقیم 

تقریباً معادل 3 برابر این عدد به صورت غیرمستقیم مشغول به 

فعالیت هستند.

استقرار بزرگترین کارخانه و کارگاه های ساخت شناور در استان بوشهر

صنایع   تخصصی  ملی-  نمایشگاه  دومین   | عسلویه  پیام 

شیلاتی در محل نمایشگاه های دایمی بوشهر برگزار می شود.

حسین نامور ، مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی 

بوشهر در گفت و گو با پیام عسلویه با اعلام این خبر افزود: 

این نمایشگاه با حضور بیش از 70 شرکت تولیدکننده تجهیزات 

آبزیان از شانزده استان و از تاریخ نوزدهم دی ماه جاری در دو 

سالن لیان و خلیج فارس نمایشگاه بین المللی بوشهر گشایش 

می یابد.

وی اظهار داشت: تولید کنندگان در این نمایشگاه تخصصی در 

سه زمینه خوراک ، تجهیزات و خدمات صنایع شیلات فعالیت 

می کنند.

نامور با بیان این که این نمایشگاه به همت سازمان شیلات 

بوشهر و انجمن آبزیان و اتاق بازرگانی برگزار می شود ، افزود: 

ارایه تجهیزات آبزی پروری ، صیادی ، غذاهای دریایی و صنایع 

نمایشگاه محسوب  این  برگزاری  مهم  از محورهای  وابسته 

می شود.گفتنی است در روز سوم این نمایشگاه ، جشنواره 

طبخ میگوی پرورشی با هدف ترویج فرهنگ مصرف میگوی 

پرورشی برپا می شود.

تولید کنندگان تجهیزات آبزیان استان های آذربایجان غربی ، 

اصفهان ، البرز ، بوشهر ، تهران ، چهارمحال بختیاری ، خراسان 

رضوی ، خوزستان ، فارس ، قزوین ، قم ، مازندران ، مرکزی ، 

هرمزگان ، سمنان و یزد از تاریخ نوزدهم لغایت بیست و دوم 

دی ماه جاری در بوشهر ، قطب میگوی کشور گرد هم می آیند.

ساعت بازدید از این نمایشگاه ، شانزده تا بیست و یک اعلام 

شده است.

علت کم بارشی ها تغییر اقلیم است

 کسری بارش پاییز جبران نخواهد شد

به نقل از شبکه خبری آب ایران، فیروز قاسم زاده سخنگوی 

روزهای  در  بارندگی  به هشدارهای  اشاره  با  آب  صنعت 

پیش رو اظهار داشت: دو سامانه طی این هفته مناطق 

شمال و شمال غرب کشور را تحت تأثیر قرار خواهند داد 

ولی کسری  دارد  به همراه  برف خوبی  بارش  که هرچند 

بارش های پاییزی را جبران نخواهد کرد.

با  مقایسه  در  رو  پیش  سامانه های  البته  افزود:  وی 

قوی  زمستان،  فصل  در  انتظار  مورد  بارشی  سامانه های 

نیستند و احتمالًا به جز چند استان نظیر آذربایجان غربی و 

مازندران که بارش خوبی دریافت خواهند کرد، سهم بارشی 

جدی برای سایر استان های کشور مطرح نیست.

قاسم زاده دلیل تداوم کم بارشی ها در پاییز به زمستان سال 

جاری را تغییرات اقلیمی دانست و گفت: تغییرات اقلیمی 

باعث ناهنجاری های جدی در سامانه های بارشی گردیده 

است و نتیجه آن در سال جاری برای ایران خشکسالی 

بوده است و ایران برای چهارمین سال پیاپی خشکسالی را 

تجربه می کند. سخنگوی صنعت آب خاطرنشان کرد: ایران 

به طور متوسط در هر دهه حدود ۰.۵ درجه سانتیگراد گرم تر 

می شود و این گرمایش، بر روی میزان بارندگی ها و طبیعتاً 

منفی  تأثیرات  اختیار  در  پذیر  آبی تجدید  منابع  روی  بر 

می گذارد. این شرایط، اجرای دقیق برنامه های سازگاری با 

کم آبی و مدیریت مصرف آب را ضروری می سازد.

.................................................................................

رئیس پلیس راهور استان بوشهر:

استفاده از نورهای خیره کننده و 

لامپ های زنون ممنوع است

راستای  در  داشت:  اظهار  صادقی«  »محمد  سرهنگ 

تردد  افزایش  به  توجه  با  و  راهور  پلیس  مأموریت های 

وسایل نقلیه با چراغ های زنون و خیره کننده و یا دارای 

کنترلی،  طرح های  اجرای  با  روشنایی،  سامانه  در  نقص 

معابر  در سطح  رانندگی  تخلفات  با  برخورد  و  شناسایی 

شهری استان بوشهر، پلیس راهور استان در مجموع ۹ ماه، 

تعداد چهار هزار و۹۶۹ وسیله نقلیه دارای چراغ های زنون و 

خیره کننده و همچنین تعداد هشت هزار و ۶۴۲ دستگاه 

وسیله نقلیه به علت نداشتن و یا نقص در سامانه روشنایی 

شناسایی و توسط همکاران اعمال قانون شدند.

با استناد به  افزود:  رئیس پلیس راهور استان بوشهر در 

موادی از قانون رسیدگی به تخلفات رانندگی و همچنین 

آئین نامه مربوطه، مالکان و رانندگان خودروها به دلیل 

تأمین روشنایی در سطح معابر نباید که از نورهای خیره 

کننده استفاده کنند و در صورت نقص در سامانه روشنایی، 

راننده مسئولیت دارد و باید در کوتاه ترین زمان این نقیصه 

برای خود و  از هر گونه تأخیر در رؤیت  را مرتفع کند و 

دیگران در رانندگی اجتناب کنند.

رئیس پلیس راهور استان بوشهر همه شهروندان را ملزم به 

اجرای قانون و مقررات رانندگی دانست و بر رعایت حقوق 

شهروندی در ترافیک تاکید کرد.

.................................................................................

مدیرکل کمیته امداد استان بوشهر :

پرداخت بیش از ۱۴ میلیارد 
تومان کمک هزینه ازدواج به 

مددجویان بوشهری 

عباس روشن یکی از مأموریت های مهم کمیته امداد 

توجه به ازدواج آسان جوانان دانست و اظهار داشت: 

در این راستا یکی از محورهای اصلی که کمیته امداد 

به منظور تثبیت زندگی زناشویی دنبال می کند خدمات 

به نوعروسان و  از جمله کمک هزینه جهیزیه  ازدواج 

هدیه ازدواج به فرزندان تحت حمایت است.

بین  آسان  و  آگاهانه  هنگام،  به  ازدواج  ترویج  وی 

جوانان و زنان سرپرست خانوار، تحکیم بنیان خانواده 

و پیشگیری از آسیب های فردی اجتماعی را مورد تأکید 

ناهنجاری های   از  جلوگیری  کرد:  تصریح  و  داد  قرار 

اجتماعی از جمله طلاق، اعتیاد، بزهکاری مورد توجه 

برنامه های مهمی تدوین و  این زمینه  قرار دارد و در 

اجرایی شده است.

بسترهای  تأمین  بوشهر  استان  امداد  کمیته  مدیرکل 

توانمندی، آسایش و سلامت کانون خانواده و حفظ 

و تقویت پایه های حمایتی به واسطه خروج زوج های 

جوان از شمول پوشش خدمات مستمر را از دیگر اهداف 

و رویکردهای امر ازدواج دانست و بیان کرد: در همین 

راستا ، در سال جاری تعداد 480 سری جهیزیه جمعاً 

به ارزش 14.4 میلیارد تومان برای تأمین کمک هزینه 

و جهیزیه نوعروسان در بین جوانان تحت حمایت این 

نهاد با رویکرد تحکیم و تقویت بنیان خانواده توزیع 

و  خیران  همکاری  از  قدردانی  با  روشن  است.  شده 

کرد:  خاطرنشان  نیازمندان  به  رسیدگی  در  نیکوکاران 

بخشی از این جهیزیه ها با همکاری و همیاری خیران، 

و  تهیه  استان  سازندگی  بسیج  سازمان  و  نیکوکاران 

تحویل جامعه هدف و تحت حمایت شده است.

امام جمعه بوشهر: 
ایران اسلامی بزرگترین قربانی تروریسم در جهان است
امام جمعه بوشهر با محکوم کردن جنایت تروریست ها در گلزار شهدای کرمان، گفت: این به تمام جهان 
ثابت شده که جمهوری اسلامی ایران بزرگترین قربانی تروریسم در جهان است. 

آغاز ۲ بانده کردن جاده ساحلی 

گناوه به بوشهر

معاون امور عمرانی فرمانداری گناوه گفت: در راستای افزایش ایمنی 

تردد ،طرح ۲ بانده کردن جاده ساحلی گناوه - بوشهر به طول ۴۰ 

کیلومتر با  ۱۷ هزار میلیارد ریال اعتبار فعال شده است.

" مسلم سلیمانی " روز شنبه در پایان بازدید اردوی کاروان پیشرفت 

فعالان اجتماعی استان بوشهر از طرح های اقتصادی و عمرانی این 

شهرستان در گفت وگو با خبرنگار ایرنا اظهار کرد: در راستای فرمایش 

رهبرمعظم انقلاب مبنی بر اطلاع رسانی خدمات و عملکرد نظام و 

دولت به مردم، اردوی کاروان پیشرفت با حضور شماری از مدیران 

استانی و شهرستانی به همراه فعالان اجتماعی با محوریت بازدید از 

طرح های اقتصادی و عمرانی به میزبانی شهرستان برپا شده است.

وی گفت: طرح ۲ بانده کردن جاده ساحلی گناوه – بوشهر یکی از 

نیازها و آرزوهای دیرینه مردم است که در یک ماه اخیر تجهیز کارگاه 

و با حضور سه پیمانکار فعال شده است.

معاون امور عمرانی فرمانداری گناوه افزود: باتوجه به اینکه جاده 

ساحلی گناوه – بوشهر هم اینک به صورت یک بانده بوده و در طول 

سال تصادفات ناگواری در آن رخ داده است، اجرای این طرح نقش 

بسزایی در تسهیل تردد و کاهش تصادفات درپی دارد.

وی یادآورشد: اعتبار این طرح از محل اعتبارات نفت تامین شده 

است. سلیمانی گفت: سایت پرورش میگوی" رودشور شمالی" از 

دیگر طرح های مهم عمرانی این شهرستان با هشت هزار و ۸۰۰ 

میلیارد ریال در حال اجرا است.

وی افزود: این طرح دارای ۵۲ حوضچه پرورش میگو است که در هر 

حوضچه ۵۰ هکتار درحال اجرا است و بخشی از آن سال گذشته به 

بهره برداری رسید و تعداد دیگری نیز امسال فعال می شوند.

اینکه  به  باتوجه  کرد:  بیان  گناوه  فرمانداری  امورعمرانی  معاون 

شهرستان گناوه قطب تجاری است و بیش از ۵۰۰ شناور تجاری 

در آن فعالیت دارند، مشکلات عدیده ای در ساماندهی اسکله و 

تردد دریایی وجود دارد که با اجرای طرح توسعه بندر مشکلات رفع 

می شود.سلیمانی افزود:برای این طرح ۱۶ هزار میلیارد ریال اعتبار 

اختصاص یافته و با ۱۷ درصد پیشرفت فیزیکی در حال اجرا است.

وی تصریح کرد: با بهره برداری از طرح توسعه بندر گناوه ، شناورهای 

پنج هزار تنی در این بندر پهلوگیری خواهند کرد و رونق و شتاب 

مضاعفی به اقتصاد و تجارت و دریانوردی این منطقه می دهد.

معاون امور عمرانی فرمانداری گناوه بیان داشت: کارخانه مرغ مادر 

به عنوان یکی از طرح های مهم اقتصادی در استان بوشهر با اعتبار 

یک هزار و ۱۰۰ میلیارد ریال در این شهرستان اجرایی شده است 

که کمک شایانی در رونق و توسعه بخش کشاورزی و تولید جوجه 

گوشتی می کند.

وی اضافه کرد: سردخانه نگهداری تولیدات آبزی ماهی و میگو با ۲ 

هزار و ۳۰۰ میلیارد ریال از دیگر طرح های اقتصادی در حال اجرا 

توسط بخش خصوصی در شهرستان است .

سلیمانی گفت: طرح تولید نوشیدنی های انرژی از طرح های خاص 

در کشور با شش هزار میلیارد ریال اعتبار و توسعه کارخانه تولید 

فندک با چهار و ۶۵۰ میلیارد ریال اعتبار از طرح های مهم اقتصادی در 

شهرک صنعتی بندرریگ در حال اجرا است.

..............................................................................................................

۲۰ میلیارد ریال لوازم پزشکی قاچاق
 در عسلویه کشف شد

بوشهر-ایرنا- فرمانده انتظامی استان بوشهر گفت: محموله ۲۰ میلیارد 

ریالی لوازم پزشکی قاچاق در عسلویه توقیف شد.  

سردار " حیدر سوسنی " روز جمعه در جمع خبرنگاران اظهار کرد: 

ماموران انتظامی کلانتری ۱۱ نخل تقی شهرستان عسلویه در اجرای 

طرح های مبارزه با قاچاق کالا و ارز، حین کنترل خودروهای عبوری، 

به یک دستگاه خودرو سمند مشکوک و آن را متوقف کردند.

وی بیان کرد:bماموران در بازرسی خودرو مقادیر قابل توجهی اقلام 

پزشکی قاچاق فاقد هرگونه مدارک مثبته گمرکی می باشد کشف 

کردند.فرمانده انتظامی استان بوشهر تصریح کرد: کارشناسان ارزش 

محموله کشف شده را ۲۰ میلیارد ریال اعلام کردند.

سوسنی گفت: در این راستا یک نفر متهم به مرجع قضایی معرفی 

محورهای  تمام  پلیس  شبانه روزی  تلاش  با  کرد:  اضافه  شد.وی 

مواصلاتی استان بوشهر برای قاچاقچیان ناامن شده است.

برگزاری نمایشگاه تخصصی شیلات در بوشهر

گزارش

حسین احمدی جمعه شب در گرامیداشت هفته فرهنگی 

غیور  اهالی  به  تسلیت  عرض  ضمن  داشت:  اظهار  خارگ 

و مقاوم جزیره راهبردی خارگ، این حمله بزدلانه به مردم 

عادی بی گناه در مسیر گلزار شهدای کرمان بار دیگر فرومایگی 

ساخت،  پیش  از  آشکارتر  را  ایران  ملت  دشمنان  رذالت  و 

این  سزای  به زودی  جنایت  این  عاملان  و  آمران  بی گمان، 

حرکت مذبوحانه را خواهند دید.

وی افزود: واقعیت امر این است که حوزه میراث صنعتی در 

ایران، علیرغم ۱۱۵ سال تجربه میراث صنعتی نفت، به عنوان 

دروازه ورود ایران به روزگار صنعتی )با تعریف مدرن آن(، آنقدر 

جدید و بدیع و فعالان این حوزه آنقدر انگشت شمار و کم 

تعداد هستند که هر مجال و فرصتی برای توسعه و ترویج 

بیشتر این حوزه را باید به فال نیک گرفت.

در  و  اینجا  در  کرد:  تصریح  خارگ  عمومی  عملیات  مدیر 

موضوعیت نام خارگ این اهمیت از آن رو مهم تر می نماید که 

توجه داشته باشیم، صنعت نفت در ایران و در جزیره خارگ 

نگین خلیج فارس با مشارکت صنعت مردان سخت کوش 

ایرانی و میزبانی آنها از دیگر اقوام و حتی ملیت ها در جزیره 

احمدی  شد.  گذاشته  پایه  و  گرفت  نضج  خارگ  راهبردی 

گفت: جزیره خارگ شاهدی است بر این نکته که خارگی ها 

از نخستین روزهای شکل گیری صنعت نفت در ایران، بر این 

صنعت حضوری تأثیرگذار داشته اند، این حضور و همراهی 

باعث گردیده تا موضوع میراث صنعتی نفت، خارگ و خارگی 

ها امروزه موضوعی قابل تحقیق و بررسی و تأمل باشد.

مدیر عملیات عمومی خارگ خاطرنشان کرد: شیوه و روش و 

منش برخورد خارگ و خارگی ها از تأسیسات فنی و عملیاتی 

گرفته تا معماری و شهرسازی و سایر جلوه های آن همچون 

حوزه اجتماعی، تفریحی، ورزشی، هنری، نهضت ترجمه نفتی، 

سینما، بهداشت و درمان و مهم تر از همه اینها همزیستی 

مسالمت آمیز با سایر اقوام و ادیان و ملیت ها از موضوعات 

بسیار مهمی می باشند که در این همایش می توانند مورد 

بررسی و پژوهش قرار گیرند.

احمدی یادآور شد: خارگ و خارگی ها در میراث صنعتی نفت 

در ایران دارای جایگاه مهم و قابل توجهی بوده و هستند و 

برای تبیین و تحقیق و شناسایی این اهمیت و تأثیرات آن 

از خارگ و  ایرانی و به تبع آن  در زندگی و جامعه ی امروز 

خارگی باید در حوزه مفاهیم و مبانی نیز دقت نمائیم، حوزه ی 

میراث صنعتی، چنانچه پیشتر اشاره شد در ایران بسیار نوپا و 

جوان است. کما اینکه در دنیا نیز هنوز فراگیر و گسترده نشده. 

خوشبختانه با برگزاری این همایش فعالان این حوزه، اقدامات 

بسیار مناسبی می تواند در این زمینه در بر بگیرد.

مدیر عملیات عمومی خارگ:

میراث صنعتی در خارگ مورد توجه قرار گیرد
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قیمت خودرو از این پس توسط سازمان حمایت محاسبه  می شوداقتصاد  
شورای رقابت با اکثریت آرا حاضرین، دستورالعمل مصوبه ۵۴۳ تنظیم بازار خودرو را برخلاف گمانه زنی ها و بر اساس نقش دهی پررنگ تر به وزارت صمت به عنوان 

سیاستگذار و تنظیم گر فنی این صنعت اصلاح کرد. سپهر دادجوی توکلی سخنگوی شورای رقابت با اشاره به این اصلاحات به مهر گفت: بر اساس این اصلاحات از 
این پس نظارت شورا در خصوص محاسبه و ابلاغ محاسبه، پسینی بوده و وزارت صمت مکلف است قیمت های محاسبه شده توسط سازمان حمایت را راسا ابلاغ 

نماید و چنانچه در نحوه اجرا شاهد ایراد باشیم، شورا ورود خواهد کرد.

خبر

خبر

مدیر عامل شرکت پتروشیمی پردیس از بدهی ۲۱ همتی 

وزارت جهاد کشاورزی به این شرکت خبر داد و گفت: به 

طور یقین بدهی وزارت جهاد کشاورزی در روند سهام این 

شرکت در بازار سرمایه تاثیرگذار بوده است.

محمدرضا میری لواسانی با اشاره به بدهی وزارت جهاد 

اوره سازان ، گفت: وزارت جهاد کشاورزی  کشاورزی به 

از سال ۹۸ تا کنون به تعهدات خود در برابر اوره سازان 

سنواتی  بدهی  یک  به  منجر  امر  این  و  کرده  کوتاهی 

برای شرکت پتروشیمی پردیس معادل ۲۱ هزار میلیارد 

تومان تا به امروز رقم خورده است. وی ادامه داد: به طور 

این  سهام  روند  در  کشاورزی  جهاد  وزارت  بدهی  یقین 

بازار سرمایه تاثیرگذار بوده است. مدیرعامل  شرکت در 

اتفاق مثبتی که امسال  پتروشیمی پردیس عنوان کرد: 

وجود داشت، این بود که در تابستان، ۷۵ روز از تخصیص 

بخش حمایت کشاورزی خودداری کردیم. این باعث شد 

بدهی حمایت کشاورزی در سامانه دولت ثبت شود. این 

بدهی تا آن مقطع در ردیف بدهی دولت حتی درج هم 

نشده بود.

 نحوه تهاتر مطالبات
میری لواسانی در خصوص نحوه تهاتر مطالبات ناشی از 

اوره حمایتی گفت: با توجه به فشار و حمایت سهامدار 

اصلی شپدیس که شرکت نفت پارسیان و شرکت سرمایه 

گذاری غدیر است و باتلاش های وزیر جهاد کشاورزی 

بدهی اوره سازان در سامانه دولت به ثبت رسیده است 

واین اطمینان حاصل شد که در بودجه ردیفی را به آن 

نحوه  ماه  بهمن  اواسط  تا  مقررشده  و  یابد  اختصاص 

با  آیا به صورت تهاتر  بازپرداخت بدهی اعلام شود که 

خوراک ، سوخت ، نقدی و یا به صورت سود سهام باشد 

که دولت واگذار کند. وی ادامه داد: بدهی که در سامانه 

سمات به ثبت رسیده برای کل اوره سازان است هرچند 

بخش قابل توجهی از بدهی متعلق به این شرکت است 

اما تهاتری که مدنظر شرکت پتروشیمی پردیس است و 

در حال پیگیری هستیم بهتراست که این تهاتر به صورت 

خوراک انجام شود. اگر نحوه تهاتر تا نیمه بهمن امسال 

نخواهیم  داخلی  به بخش  نشود، تخصیصی  مشخص 

داشت. 

میری لواسانی در باره قطعی گاز اظهارداشت: قطعی گاز 

اجباری بود که از سمت دولت برشرکت وارد شد که بر 

کاهش تولید شرکت پتروشیمی پردیس تاثیر گذار بود. 

»عدم  پیرامون  موجود  شایعات  به  مدیرعامل شپدیس 

تعهد دولت به تامین گاز صنایع« واکنش نشان داد و 

گفت: ما تعهد داریم که به بخش داخلی اوره بدهیم، آنها 

هم گاز ما را تامین کنند. در این شرایط ما اگر از ترکمستان 

گاز بگیریم، به صرفه تر است.

 میری لواسانی گفت: ما زمانی که به بخش داخلی گاز 

می دهیم، آنها هم مکلف هستند که در طول ۱۲ ماه، گاز 

بدهد. در غیر این صورت چه دلیلی دارد که با سوبسید به 

بخش کشاورزی اوره بدهیم؟ 

فهرست  در  اوره  گرفتن  قرار  به  اعتراض  ضمن  وی 

محصولات نیمه خام، تاکید کرد: نمی دانم با چه رویکردی 

این  در  شکایتی  دانسته اند.  خام  نیمه  را محصول  اوره 

خصوص مطرح کردیم؛ چراکه اوره محصول نهایی است 

که کشاورز آن را استفاده می کند. مدیرعامل پتروشیمی 

آخرین  بر  مبنی  خبرنگاری  سوال  به  پاسخ  در  پردیس 

مشکلات  از  یکی  گفت:  همت،  پتروشیمی  وضعیت 

شرکت ، نوسان قیمت جهانی است. اوره در ۱۰ سال یک 

بار رشد قابل توجهی را تجربه می کند. در همان یک سال 

سودآوری که ایجاد کرد چند برابر بود.

 میری لواسانی ادامه داد: اینکه یک طرحی آیا سودآور 

مشکلاتی  با  شاید  الان  چالش های  با  خیر،  یا  هست 

مواجه باشد اما طی پنج سال خود را به نقطه سر به سر 

می رساند. پردیس نباید سهامداران خود را دچار مشکل 

کند و اینکه سرمایه پردیس را به یک شرکت دیگر ببریم 

قابل توجیه نیست.

 وی یادآور شد: تا ۱۵ درصد آورده شرکت را به پتروشیمی 

همت اختصاص می دهیم و تلاش می کنیم تامین مالی 

را از تسهیلات بانکی انجام بدهیم.

 تقسیم سود ۲،۷۵۰ ریالی برای هر سهم
این  مجمع  سود  تقسیم  میزان  درباره  لواسانی  میری 

شرکت، خاطرنشان کرد: بر اساس تصمیم مجمع امسال، 

ازای هر سهم  به  که  انجام شد  تقسیم سود  درصد   9۶

۲،۷۵۰ ریال مورد تصویب قرار گرفت که تا ۴ ماه آینده 

پرداخت خواهد شد.

 قطعی گاز و کاهش ۳ درصد تولید
وی درباره نحوه فروش محصولات شرکت، اظهار داشت: 

ذخیره سازی شرکت با سایر اوره سازها متفاوت است. با 

توجه به در نظر گرفتن قیمت جهانی همواره باید فروش 

خود را انجام دهیم. مخازن ذخیره سازی پردیس بیش از 

۲۰ روز گنجایش ندارند و اگر نفروشیم تولید از مدار خارج 

و شرکت وارد زیان می شود.

تولید  کاهش  دلیل  را  گاز  مدیرعامل شپدیس، قطعی   

شرکت دانست و گفت: امسال نسبت به سال گذشته سه 

درصد کاهش تولید اوره داشتیم که دلیل آن قطعی گاز 

بود. در سال ۱۴۰۲، ۳۴ هزار و ۷۸۵ میلیارد تومان فروش 

سال  داشت.  افت  گذشته  سال  به  نسبت  که  داشتیم 

گذشته ۴۳ هزار و ۱۵۰ میلیارد تومان کل فروش شپدیس 

بود.  میری لواسانی ، اظهار داشت: شپدیس بزرگ ترین 

واحد تولیدکننده اوره آمونیاک در منطقه است. شرکت از 

سه فاز تشکیل شده که در هر فاز ۶۸۰ تن آمونیاک تولید 

می شود. از میزان دو میلیون و ۴۰ هزار تن آمونیاک بیش 

از یک میلیون توسط مجتمع پردیس مصرف می شود.

 وی افزود: بر اساس برنامه ریزی های صورت گرفته شده، 

در مجموع سه میلیون و ۲۲۵ هزار تن اوره طی یک سال 

تولید خواهد شد.

 چالش های شپدیس
پتروشیمی  چالش های   تشریح  به  شپدیس  مدیرعامل 

اساسی  چالش های  از  یکی  گفت:  و  پرداخت  پردیس 

شرکت ، قطعی گاز است. البته امسال یک مقدار به دلیل 

شرایط آب و هوایی مثل گذشته تحت فشار نیستیم اما 

همچنان فشارهای دیگر وجود دارد.

 میری لواسانی ادامه داد: گاز طبیعی به صورت خوراک در 

پتروشیمی استفاده می شود. اگر گاز به طور کامل تامین 

شود ظرفیت تولید دو میلیون و ۴۰ هزار تن آمونیاک را 

خواهیم داشت. وی یادآور شد: تاثیر قیمت جهانی یکی 

میلیون  از حدود ۷  بود.  اوره سازها  از چالش های  دیگر 

تولید اوره در کشور بیش از ۲میلیون توسط پردیس تولید 

می شود. ما باید به بخش کشاورزی هم اختصاص بدهیم 

که موجب تاثیرپذیر شدن ما از قیمت های جهانی شده 

است. مدیرعامل پتروشیمی پردیس با اشاره افزایش نرخ 

خوراک، خاطرنشان کرد: متاسفانه نرخ خوراک نیز یک 

شبه از۵ به ۷ هزار تومان افزایش یافت. علاوه بر آن، نرخ 

سوخت نیز از ۲ هزار تومان به۴هزار تومان افزایش یافت 

تا یک شبه، رشد ۱۰۰درصدی را تجربه کنیم. 

این اتفاقات به نوسان قیمت سهم نیز منجر شد و قیمت 

هر سهم »شپدیس« از ۱۹ هزار تومان به ۱۳ هزار تومان 

رسید.

مدیرعامل پتروشیمی پردیس اعلام  کرد:

بدهی 21 همتی جهاد کشاورزی به پتروشیمی پردیس

ریسس فراکسیون راهبردی مجلس:

نیروی انسانی خوب حوزه دیجیتال به کانادا مهاجرت کردند

خبــــــــــــر

خبــــــــــــر

سفته بازان در شرایطی سوار بر موج اتفاقات روزهای 

اخیر در ایران تلاش داشتند که قیمت ارز را با نوسان 

مواجه کرده و این تئوری را القا کنند که بازار با نوسان 

مداوم، افزایش را تجربه خواهد کرد که کارشناسان بر 

این باورند که بازار ارز باثبات است و خبری از تلاطمات 

نیست.

به گزارش خبرنگار اقتصاد آنلاین، اتفاقات و حوادث 

از سوی برخی شیطان صفتان در کشتار  اخیری که 

جمعی مردم کرمان رخ داد در کنار برخی اتفاقات و 

تصمیمات کشورهای همسایه در مواجهه با تبادلات 

ارزی با ایران، سفته بازان را که هفته های متمادی است 

از نوسانات شدید نرخ ارز در بازار ناامید شده اند، امیدوار 

کرد که بتوانند سوار بر موج، نبض قیمت را در دست 

بگیرند و دوباره افزایش های قیمت را رقم زنند. رویایی 

که با تدابیر در نظر گرفته شده از سوی بانک مرکزی 

نقش بر آب شد.

در این میان هر چند که انتقاداتی به برخی روش هایی 

که بانک مرکزی در برخی امور در نظر گرفته وجود دارد؛ 

اما به هر حال بی انصافی است اگر تلاش های ماههای 

گذشته این بانک و مجموعه سیاستگذاری آن را نادیده 

انگاشت؛ چراکه بازار ارز ایران به طور سنتی و سنواتی در 

برخی مقاطعی همچون پایان سال های میلادی و یا 

برخی مقاطع خاص سیاسی، بسیار نوسان پذیر است 

و ممکن است به لحاظ روانی تحت تاثیر قرار بگیرد؛ اما 

اکنون هفته ها است که آرامش بر بازار حاکم شده و 

بسیاری از سفته بازان نیز به خواب خرگوشی زمستانی 

فرو رفته اند؛ هر چند اتفاقات روزهای اخیر سبب شده 

که برخی از آنها از خواب بیدار شوند و سودای بر هم 

ریختن بازار را داشته باشند.

گزارش میدانی خبرنگار اقتصاد آنلاین از میدان فردوسی 

حکایت از آن دارد که بسیاری از صرافی ها، نوسانات 

اندک و جزئی بازار را جدی نمی پندارند و بر این باورند 

که این نوسانات، چیزی جز یک هیجان زودگذر نیست 

و بازار با ثبات مواجه است؛ البته حضور بازارساز را نیز 

نباید نادیده انگاشت؛ هر چند به گفته صرافان، کنترل 

بانک مرکزی بر بازار گاهی بیش از حد است و شرایط 

کاری را برای آنها محدود کرده و بیشتر به سمت صرافی 

های بانکی سوق داده است.

کامران سلطانی زاده، کارشناس مسائل ارزی در گفتگو 

با خبرنگار اقتصاد آنلاین می گوید: عللی از قبیل حمله 

تروریستی در کرمان و اعلام خبر محدودیت تبادل ارز 

در عراق با ایران در کنار تغییر جهت بانک مرکزی در 

ارزی سه  رفع تعهد  به عنوان  خصوص پذیرش طلا 

موردی هستند که در کنار هم، موجب افزایش مقطعی 

و گذرای نرخ دلار شد.

دبیرکل سابق کانون صرافان افزود: البته این افزایش با 

توجه به مقدار آن، اصلا نگران کننده نیست و بازار از 

ثبات لازم برخوردار است.

سلطانی زاده معتقد است، بازار ارز با عادی شدن شرایط 

و کاهش اثرات روانی ناشی از اتفاقات اخیر، آرامش 

را تجربه خواهد کرد و افزایش قیمت چشمگیر در راه 

نیست.

نفت،  صادرات  آمارهای  به  توجه  با  داد:  ادامه  وی 

بازگشت ارز حاصل از آن و نیز ذخایر مناسب بانک 

مرکزی، قطعا بازار ارز به آرامش باز خواهد گشت و 

هموطنان نگران ادامه دار بودن این افزایش قیمت 

نباشند؛ زیرا این افزایش قیمت دو تا سه درصدی، کاملا 

طبیعی است و دامنه گسترده ای را رقم نخواهد زد.

خواب آشفته دلالان 
برای بازار ارز

کمیسیون بورس و اوراق بهادار ایالات متحده )SEC( به مرحله ماقبل آخر تایید 

صندوق های قابل معامله در بورس بیت کوین رسیده، اما هنوز تاریخ راه اندازی 

این صندوق های پیشنهادی بی پاسخ مانده است و باید منتظر این که آیا مقامات 

کمیسیون بورس و اوراق بهادار ایالات متحده اعلامیه تایید صندوق ها را به یکباره یا 

به صورت گروهی به تمام ۱۱ متقاضی اطلاع خواهند داد یا خیر، ماند.

به گزارش ایسنا به نقل از کریپتوکارنسی، پیش از این، کوین مارکت گپ گزارش 

کرد که مقامات کمیسیون بورس و اوراق بهادار ایالات متحده در اوایل هفته آینده 

درباره تایید صندوق های قابل معامله در بورس بیت کوین رای گیری خواهند کرد.

این مورد پس از آن صورت می گیرد که ۱۱ متقاضی صندوق اصلاحات ۱۹b-۴ خود 

را به روز کردند، در حالی که انتظار می رود تکمیل پرونده های S-۱ تا دوشنبه، هشت 

ژانویه ۲۰۲۴ انجام شود.

گزارش ها حاکی از آن است که کارکنان کمیسیون بورس و اوراق بهادار ایالات متحده 

هیچ بازخورد اضافه نسبت به اصلاحات ۱۹b-۴ برای بسیاری نداشتند. اریک 

بالچوناس، تحلیلگر اطلاعات بلومبرگ، به نقل از منابعی اظهار کرد که مقامات 

کمیسیون بورس و اوراق بهادار ایالات متحده در حال آماده سازی همه متقاضیان 

برای راه اندازی صندوق های قابل معامله در بورس بیت کوین در ۱۱ ژانویه ۲۰۲۴ 

هستند.

پیش از این برآورد شده بود که بین روز اعلام کمیسیون بورس و اوراق بهادار 

ایالات متحده و شروع معاملات صندوق ها چندین روز فاصله وجود داشته باشد و 

این تحلیلگر می گوید که این کار به طور اساسی انجام شده است.

وی افزود: به تازگی از چندین منبع شنیده ام که اعلام S-۱ نهایی ساعت هشت صبح 

روز دوشنبه خواهد بود زیرا کمیسیون بورس و اوراق بهادار ایالات متحده در تلاش 

است همه را برای  ۱۱ ژانویه آماده کند.

رویترز به نقل از مدیران و نمایندگان پنج شرکت مدیریت سرمایه گذاری اظهار کرد 

که مذاکرات نهایی با حضور مقامات کمیسیون بورس و اوراق بهادار ایالات متحده 

و بورس ها در جهت درست و به سمت تایید صندوق ها در اوایل هفته، هشت 

ژانویه ۲۰۲۴ رخ می دهد.

تغییرات جزئی در انتظار سه شرکتی است که انتظار می رود قبل از ساعت هشت 

صبح روز دوشنبه، هشت ژانویه ۲۰۲۴، مواردی را انجام دهند تا به طور رسمی 

اقدامات نهایی پرونده های صندوق های قابل معامله در بورس بیت کوین قبل از 

تایید باشد.مجموع ارزش بازار جهانی ارزهای دیجیتال در حال حاضر ۱.۶۶ تریلیون 

دلار برآورد می شود که این رقم نسبت به روز قبل  ۰.۱۶ درصد کمتر شده است. در 

حال حاضر ۵۱.۸۷ درصد کل بازار ارزهای دیجیتال در اختیار بیت کوین بوده که در 

یک روز ۰.۵۰ درصد افزایش داشته است.حجم کل بازار ارزهای دیجیتال در ۲۴ 

ساعت گذشته ۶۵.۴۴ میلیارد دلار است که ۱۷.۷۱ درصد کاهش داشته است. حجم 

کل در امور مالی غیر متمرکز در حال حاضر ۶.۴ میلیارد دلار است که ۹.۷۸ درصد 

از کل حجم ۲۴ ساعته بازار ارزهای دیجیتال  بوده و حجم تمام سکه های پایدار 

اکنون ۵۸.۰۱ میلیارد دلار است که ۸۸.۶۵ درصد از کل حجم ۲۴ ساعته بازار ارزهای 

دیجیتال را تشکیل می دهد.

آخرین وضعیت بازار رمزارزها 
در جهان

ریسس فراکسیون راهبردی مجلس گفت: امروز در این 

حوزه نیروی انسانی زیاد است اما باید بستر استفاده از 

این افراد را در سازمان ها و شرکت ها ایجاد کنیم و به دلیل 

اینکه این زیرساخت ایجاد نشده امروز می بینیم نیروی 

انسانی در حوزه دیجیتال به کانادا مهاجرت کرده اند

تحول  ملی  کنفرانس  در  میرتاج الدینی  محمدرضا   

اظهار  دیجیتال  حکمرانی  درباره  بیمه  و  بانک  دیجیتال 

داشت: سرعت بروز و ظهور تکنولوژی و فناوری به قدری 

بالا است بطوریکه دیگر به سال نمی رسد. 

در دیجیتال و فناوری های مختلف دیگر به قرن نمی رسیم 

و سرعت آنقدر بالا است که اگر نجنبیم عقب می مانیم و 

متاسفانه در این حوزه سرعت ایران در حال حاضر پایین 

و محدود است و باید در این باره هشدار داد.

وی ادامه داد: حکمرانی دیجیتال مفهوم حکمرانی را تغییر 

می دهد اما آیا رویکردها تغییر می کند یا زیرساخت ها که 

این موضوع قابل توجه است و اگر آثار آن را ببینیم پاسخ 

به این سوال راحت خواهد شد. 

ریسس فراکسیون راهبردی مجلس افزود: جلب اعتماد 

جامعه،  برای  داده ها  پردازش  و  ثبت  قابلیت  عمومی، 

تولید و انتشار و به اشتراک گذاری داده ها، تولید ثروت، 

توانمندسازی شهروندان از جمله آثار حکمرانی دیجیتال 

است. 

گفت:  دیجیتال  توسعه  آثار  به  اشاره  با  میرتاج الدینی 

در  نام  ثبت  برای  فردی  از هر  گذشته  در حالی ۴ سال 

کاغذ  برگه   ۴0 صلاحیت  تایید  برای  مجلس  انتخابات 

اطلاعات دریافت می کردند در این دوره حتی یک برگه 

هم نگرفتند و همه مراحل ثبت نام دیجیتالی بود.

وی ادامه داد: اما رابطه حکمرانی دیجیتال با حکمرانی 

اسلامی چه می تواند باشد می توان رابطه ای می توان بین 

آنها ایجاد کرد؟ 

در حکمرانی اسلامی شفافیت سازی و اینکه حاکمان نباید 

چیزی را از مردم پنهان کنند مطرح است و اینکه عدالت 

برقرار شود و مسئولان برای رضایت عموم مردم تصمیم 

گیری کنند در مسائل مالی مساوات را رعایت کنند. 

حال اینکه امروز در بحث یارانه های غیر مستقیم هر که 

ظرف بیشتری دارد سهم بیشتری  می برد. 

وی افزود: از موضوعات در حکمرانی اسلامی این است 

که یک خانواده فقیر نباید در این کشور ناشناخته بماند 

و آنکه در مرکز تهران زندگی می کند باید همان سهمی 

را بگیرد که کسی که در دورترین کشور زندگی می کند و 

حکمرانی دیجیتال دقیقا بستر را برای اجرای این رویکرد 

مجلس  راهبردی  فراکسیون  رییس  می کند.  فراهم  را 

از مطرح شدن کالا برگ  از سه سال  بعد  اینکه  بیان  با 

الکترونیکی هنوز این پروژه نقص دارد، گفت: هر چند که 

از کالابرگ  ارایه مشوق به استفاده کنندگان  امروز امکان 

وجود دارد و بابت خرید 200 هزار تومانی مشوق 120 هزار 

تومانی ارایه می شود و امکان خرید 11 قلم کالا ایجاد شده 

با نرخ دولتی به  باید مشخص شود که این کالاها  اما 

دارندگان کالابرگ الکترونیکی فروخته شود و مابتفاوت آن 

را دولت بپردازد. وی تاکید کرد: امروز در این حوزه نیروی 

انسانی زیاد است اما باید بستر استفاده از این افراد را 

در سازمان ها و شرکت ها ایجاد کنیم و به دلیل اینکه این 

زیرساخت ایجاد نشده امروز می بینیم نیروی انسانی در 

حوزه دیجیتال به کانادا مهاجرت کرده اند.

همچنین در این کنفرانس بابک نگاه داری، رییس مرکز 

پژوهش های  مرکز  اینکه  بیان  با  مجلس  پژوهش های 

مجلس 13 گزارش تخصصی درباره هوش مصنوعی تهیه 

کرده است، اظهار داشت: دغدغه اصلی حکمرانی در تحول 

این است که بخش عمومی بتواند از اطلاعات برای ارایه 

خدمات بهتر، افزایش مشارکت مردم و افزایش شفافیت 

در عملکرد دولت استفاده کند و این موارد از دغدغه هایی 

هستند که می توان با عینک حکمرانی به تحول دیجیتال 

و هوش  دیجیتال  در  تحول  با  داد:  ادامه  کرد.وی  نگاه 

مردم  اعتماد  و  بیشتر می کند  مردم  مصنوعی مشارکت 

هزینه های  همچنین  و  می کند  پیدا  افزایش  دولت  به 

مرکز  رو  این  از  کرد  پیدا خواهد  مردم کاهش  و  دولت 

جهت  در  نیاز   تمام  رفع  برای  مجلس  پژوهش های 

مرکز  رییس  می شود.  پیش گام  دیجیتال  تحول  اجرای 

پژوهش های مجلس ادامه داد: اهمیت تحول دیجیتال 

ارایه  در  دقت  و  سرعت  افزایش  در  بیمه  و  بانک  در 

خدمات به مردم و همچنین تامین امنیت برای حفاظت 

با هوش مصنوعی  و همچنین  است  مردم  اطلاعات  از 

فرصت هایی در سرمایه گذاری ،تجارت، کشف تخلفات و 

وام دهی از نگاه حکمرانی از صنعت مالی و بانکی ایجاد 

شناخت  برای  می توان  از هوش مصنوعی  و  شده است 

الگوها و پیش بینی ها و در نهایت تصمیم گیری های بهتر 

استفاده کرد.

رویترز به نقل از منابع بازرگانی و پالایشگاهی گزارش کرد ایران قیمت بالاتری را برای 

نفتی که به چین عرضه می کند، مطالبه کرده است.

به گزارش ایسنا، چین حتی پس از بازگشت مجدد تحریم های آمریکا علیه نفت 

ایران در سال ۲۰۱۸، همچنان به خرید نفت ارزان تر ایران ادامه داده است اما اکنون، 

رویترز به نقل از منابع آگاه مدعی شده است که ایران خواستار اختلاف قیمت کمتر 

نفت خود در مقایسه با نفت برنت برای عرضه به چین است.

به گفته منابع بازرگانی، ایران خواستار تخفیف پنج تا شش دلاری برای هر بشکه 

نفت سبک خود برای تحویل در دسامبر و ژانویه در مقایسه با قیمت نفت برنت 

شده است.

آیا  نیست  معلوم  هنوز  گفت:  رویترز  به  چین  در  مستقر  بازرگانی  مدیر  یک 

پالایشگاه های چینی این قیمت جدید را قبول خواهند کرد یا خیر.

منابع بازرگانی به رویترز گفتند: دستکم یک پالایشگاه مستقل در شاندونگ، این 

قیمت بالاتر را پذیرفته و یک محموله را با تخفیف کمتر در اواخر دسامبر خریداری 

کرده است.

یک خریدار چینی در شاندونگ گفت: خریداران برای یافتن یک راه کار تلاش 

می کنند زیرا قیمت های جدید، بالا هستند. همچنین انتخاب های محدودی وجود 

دارد.

بر اساس گزارش اویل پرایس، قیمت های بالاتر برای نفت ایران، حاشیه سود 

پالایشگاه های مستقلی را که پس از تحریم های آمریکا، به خرید نفت ایران ادامه 

دادند، ضعیف خواهد کرد. بعلاوه، افزایش قیمت نفت برای مشتریان چینی، ممکن 

است نفت ارزان در دسترس چین را که با خرید نفت تحت تحریم، میلیاردها دلار 

صرفه جویی کرده است، کاهش دهد.

رویترز مدعی است چین در فاصله ژانویه تا سپتامبر سال ۲۰۲۳، با واردات حجم 

بالایی از نفت ارزان تر از روسیه، ایران و ونزوئلا که هر سه تحت تحریم های آمریکا 

قرار دارند، ۱۰ میلیارد دلار صرفه جویی کرده است.

کاهش تخفیف فروش نفت ایران به چین

هشدارهای  به  اشاره  با  آب  صنعت  سخنگوی 

بارندگی در روزهای پیش رو، گفت: دو سامانه طی 

این هفته مناطق شمال و شمال غرب کشور را تحت 

تأثیر قرار خواهند داد که هرچند بارش برف خوبی به 

همراه دارد ولی کسری بارش های پاییزی را جبران 

نخواهد کرد.

فیروز قاسم زاده در گفت وگو با ایسنا، با بیان اینکه 

سامانه های  با  مقایسه  در  رو  پیش  سامانه های 

بارشی مورد انتظار در فصل زمستان، قوی نیستند، 

اظهار کرد: احتمالًا به جز چند استان نظیر آذربایجان 

غربی و مازندران که بارش خوبی دریافت خواهند 

کرد، سهم بارشی جدی برای سایر استان های کشور 

مطرح نیست.

وی دلیل تداوم کم بارشی ها در پاییز به زمستان سال 

جاری را تغییرات اقلیمی دانست و گفت: تغییرات 

اقلیمی باعث ناهنجاری جدی در سامانه های بارشی 

ایران  برای  آن در سال جاری  نتیجه  و  شده است 

خشکسالی بوده است و ایران برای چهارمین سال 

پیاپی خشکسالی را تجربه می کند.

سخنگوی صنعت آب خاطرنشان کرد: ایران به طور 

متوسط در هر دهه حدود ۰.۵ درجه سانتیگراد گرم تر 

و  بارندگی ها  میزان  روی  گرمایش،  این  و  می شود 

طبیعتاً روی منابع آبی تجدیدپذیر در اختیار تأثیرات 

منفی می گذارد. این شرایط، اجرای دقیق برنامه های 

سازگاری با کم آبی و مدیریت مصرف آب را ضروری 

می سازد.

تغییر اقلیم علت کم بارشی
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رصدخانه روزنامه جوان: یکی دو شارلاتان سیاسی در نشست احزاب با رئیسی حضور داشتند
یک روزنامه جوان، درباره چهره های حاضر در نشست اخیر احزاب با رئیس جمهور اظهارنظر کرد.

روزنامه جوان نوشت: در جلسه ای که به دعوت ریاست جمهوری از خانه احزاب برگزار شد ، چهره های سیاسی بعضاً بدنام و بدسابقه 
و بدسلیقه هم حضور داشتند و حتی یکی دو شارلاتان سیاسی هم در میان آن ها بود.

کریم ابراهیمی در سایت الف نوشت : علی کریمی دوباره نوشت و مشخص است 

برایش انشاء کرده اند. چون خودش بی سوادتر از آن است که هم قدرت نوشتن 

داشته باشد و بالاتر از آن قدرت تحلیل. باز بر علیه مردم ایران نوشت. با یک مثال 

به اصل مطلب می پردازم. بسیاری از مردم دنیا شاید حماس و فلسطین را قبول 

نداشته باشند اما وقتی پای کشتار انسان های غیر نظامی به میان می آید هر کسی 

در هر گوشه این کره خاکی با مردم فلسطین ابراز همدردی دارند و به تظاهرات 

می پردازند حتی در کشورهایی که به لحاظ لجستیک و نظامی به رژیم صهیونیستی 

کمک می کنند.

علی کریمی در آخرین اظهار نظرش که معلوم است خودش نوشته است سخنان 

بی شرمانه ای نسبت به مردم حاضر در مراسم سالگرد شهادت سردار سلیمانی ابراز 

نموده است. اولا نذر و خوردن نذری چیزی است که در هر کجای دنیا با هر دین 

و آئینی انجام می گیرد، چه ادیان توحیدی باشد چه در معابد ، نذر و خوردن آن، 

نوعی اتصال روحی با یک موضوعی باشد. اما علی کریمی به این نکته خوب توجه 

کند: شما حیا را خورده، آبرو را قی کرده اید. اگر بی شرافتی مصداق انسانی داشت 

شما بی گمان همان بودید! شما با صدراعظم آلمان دست دادید و بابت باورهایتان 

جایزه گرفتید. فقط محض اطلاع می خواهم به حافظه تاریخی که ندارید چیزی 

را یادآور شوم. شما که از مردم ایران دم می زنید اگر سوادش را داشته باشید به 

گزارش هایی که همان هایی که نوکریشان را می کنید رجوع کنید و ببینید همین 

آلمان در جنگی هشت ساله که بر علیه این کشور صورت گرفت با تمام توان به 

صدام سلاح شیمیایی داد تا هم اکنون هزاران شهید از سرباز تا شهروندانمان در 

سردشت را در هزاران مزار دفن شده باشند و هزاران زن و کودک و سرباز همین 

ایران در گوشه گوشه خانه ها و بیمارستان ها زجر بکشند و مرگ را ثانیه شماری کنند.

علی کریمی انسانیت و شرف بد جوری به تو لایی و دوطرفه دریبل زده. شما نمونه 

بی شرمی خواهید ماند.

احمد علیرضابیگی عضو کمیسیون امور داخلی 

این  گوید  می  حجاب  لایحه  درباره  مجلس 

لایحه در صورت تصویب در شورای نگهبان هم 

زمینه اجرایی پیدا نخواهد کرد، زیرا متناسب با 

به  را  نیست  و فضای کشور  مقتضیات جامعه 

سمت تنش های اجتماعی می برد و احتمالا در 

هیچ  کنون  تا  که  گیرد  قرار  قوانینی  سایر  کنار 

داخلی  امور  کمیسیون  نشده اند.عضو  اجرا  گاه 

این  گوید  می  حجاب  لایحه  درباره  مجلس 

لایحه در صورت تصویب در شورای نگهبان هم 

زمینه اجرایی پیدا نخواهد کرد، زیرا متناسب با 

به  را  نیست  و فضای کشور  مقتضیات جامعه 

سمت تنش های اجتماعی می برد و احتمالا در 

کنار سایر قوانینی قرار گیرد که تا کنون هیچ گاه 

اجرا نشده انداحمد علیرضابیگی در گفت وگو با 

»انتخاب« در خصوص اینکه برخی می گویند در 

لایحه عفاف و حجاب گشت ارشاد به طور کلی 

حذف شده و برخی دیگر از هوشمند شدن آن 

سخن می گویند، اظهار کرد: در هیچ کجای لایحه 

نشده  اشاره  ارشاد  گشت  موضوع  به  حجاب 

است. در این لایحه بی حجابی یک جرمی مانند 

سایر جرم ها تعریف شده که ضابطین قانونی با 

عاملین آن برخورد می کنند و یک ضابط ویژه و 

اختصاصی برای آن در نظر گرفته نشده است. 

وی ادامه داد: بنابراین در لایحه عفاف و حجاب 

هیچ اسمی از گشت ارشاد یا سازوکاری مشابه 

به  لایحه  این  در  علاوه  به  است.  نیامده  آن 

فعالیت افراد موسوم به حجاب بان یا هر گروهی 

با فعالیت مشابه نیز هیچ اشاره ای نشده است. 

بیان  با  مجلس  داخلی  امور  کمیسیون  عضو 

بسیاری  ایرادات  حجاب  و  عفاف  لایحه  اینکه 

از ایرادات این است که  دارد، افزود: مثلا یکی 

اگر در وسائل حمل و نقل عمومی و تاکسی ها 

را  این لایحه  مسافری حجاب مدنظر طراحین 

نداشته باشد، با راننده برخورد می شود. البته این 

موضوع اکنون هم وجود دارد و پس از تصویب 

لایحه شکلی عملی تر به خود می گیرد، در حالیکه 

علیرضابیگی  نیست.  منطقی  اصلا  کار  این 

بیان کرد: من فکر می کنم این لایحه در صورت 

تصویب در شورای نگهبان هم زمینه اجرایی پیدا 

نخواهد کرد، زیرا متناسب با مقتضیات جامعه 

تنش های  به سمت  را  کشور  فضای  و  نیست  

اجتماعی می برد و احتمالا در کنار سایر قوانینی 

قرار گیرد که تا کنون هیچ گاه اجرا نشده اند.

مجلس  عضو  میرباقری  محمدمهدی  سید 

اتفاق  روزها  این  که  حوادثی  رهبری  خبرگان 

می افتد را مقدماتی برای فتوحات بعدی دانست و گفت: اینکه رهبر معظم 

این سختی ها و  به قله نزدیک شده ایم به خاطر وقوع  انقلاب فرمودند ما 

استقامت مؤمنان است و امیدواریم که این سختی ها با فتح و نصرت الهی 

همراه باشد.

و  سختی ها  رشادت ها،  شهادت ها،  این  اینکه  بیان  با  علمیه  حوزه  استاد 

صبوری ها مقدمه پیروزی است که خداوند به صابران بشارت داده است، 

گفت: درگیری ما با جبهه باطل بر سر موضوع خداوند است و این دعوا از 

زمان انبیا وجود داشته و همچنان ادامه خواهد داشت تا زمانی که نصرت 

الهی فرارسد و وعده خداوند که پیروی قطعی جبهه حق است حاصل شود.

سید احمد خاتمی ، امام جمعه موقت تهران 

بیان کرد: مبارزه با فساد در تار و پود این نظام است 

با کمال عداوت با نظام می گویند فساد در نظام نهادینه شده کسانی 

من می گویم نهادینه نشده به دلیل اینکه برخورد می شود در عرصه مبارزه با فساد 

همه مسئولان و رؤسای سه قوه در خط مقدمند؛ از مسئولان تقاضا دارم که این 

نظام متعلق به این مردم است و در رابطه با فساد یا تخلف اخیر هر چه زودتر وارد 

عمل شوند؛ هزینه فساد یا تخلف را هر کی که کرده باید بپردازد؛ آنکه تخلف کرده یا 

فساد کرده، هزینه اش را خودش بدهد چرا باید هزینه آن را نظام بپردازد؟ مسئولان 

سختکوش کشور!امام جمعه موقت تهران گفت: از مسئولان تقاضا دارم در رابطه با 

فساد یا تخلف اخیر هر چه زودتر وارد عمل شوند؛ هزینه فساد یا تخلف را هر کی 

که کرده باید بپردازد؛ آنکه تخلف کرده یا فساد کرده، هزینه اش را خودش بدهد چرا 

باید هزینه آن را نظام بپردازد؟

کارت  با  می  توانند  همه  پس  این  از 

ملی، گواهینامه، کارت پایان خدمت و یا 

گذرنامه بجای شناسنامه در انتخابات رای دهند.

رییس ستاد انتخابات کشور گفت: با گواهینامه، کارت پایان خدمت و گذرنامه 

هم می توان در انتخابات آتی رای داد.

 به گزارش فارس، سیدمحمد تقی شاهچراغی، رئیس ستاد انتخابات کشور 

در حاشیه جلسه ستاد انتخابات با اشاره به اعلام نتایج بررسی  صلاحیت های 

داوطلبان مجلس از سوی شورای نگهبان به وزارت کشور گفت: براساس قانون 

ما دو روز برای اعلام نتایج به دواطلبان فرصت داریم که ارسال پیامک ها آغاز 

شده است.

وی اضافه کرد: از این پس همه می  توانند با کارت ملی، گواهینامه، کارت پایان 

خدمت و یا گذرنامه بجای شناسنامه در انتخابات رای دهند.

میرباقری، عضو مجلس خبرگان: 

حوادث این روزها 
مقدمه فتوحات جبهه 

حق است

احمد خاتمی : 

چرا نظام باید 
هزینه فساد افراد را 

بپردازد؟

بی شرافتی اگر انسان بود!

وزارت اطلاعات با صدور بیانیه ای جزئیات جدیدی از حادثه تروریستی کرمان 

را اعلام کرد. 

 به گزارش »انتخاب«؛ متن کامل بیانیه به شرح ذیل است: 

 بسمه تعالی

  با تأسف و اندوهی عمیق از فاجعه ی تروریستی اخیر که در سالگرد شهادت 

سردار بزرگ جهان اسلام، شهید سپهبد قاسم سلیمانی )ره( اتفاق افتاد و با 

عرض تسلیت شهادت مظلومانه ی جمعی از هم  وطنان بخون خفته، به ملت 

سرافراز ایران، به مردم »سلیمانی پرور« کرمان و بویژه به خانواده های عزیز داغ 

دیده، و با مسئلت خاضعانه از درگاه احدیت برای شفای عاجل و کامل آسیب 

دیدگان، به استحضار ملت شریف ایران می رساند:

 1. در زمان کوتاهی پس از وقوع آن حادثه ی جان سوز، سربازان گمنام 

به  و  کشف  را  داعشی  تروریست  عوامل  ردهای  اولین  )عج(  زمان  امام 

منظور شناسایی سایر عوامل همکار و حمایت کننده ی تروریست ها و نیز 

جنایتکاران احتمالی دیگر، با همکاری کلیه ی واحدهای امنیتی، انتظامی و 

اطلاعاتی کشور، اقدامات گسترده ی اطلاعاتی، فنی و امنیتی سراسری را به 

اجرا گذاشتند.

 2. از دو تروریست معدوم انتحاری، یک نفر ملیت تاجیکستانی داشته و 

هویت تروریست دوم هنوز به صورت قطعی احراز نشده است.

 3. با شناسایی عوامل انتقال تروریست ها به داخل کشور، اولین عملیات 

دستگیری عوامل مذکور در غروب روز حادثه انجام شد.

 4. در بامداد روز بعد )پنج شنبه 14 دی ماه( اقامتگاه مورد استفاده ی دو 

تروریست معدوم در حومه ی شهر کرمان شناسایی و نیز 2 عنصر پشتیبانی و 

تأمین کننده ی اقامتگاه مذکور، شناسایی و بازداشت شدند.

 5. در ادامه ی عملیات، 9 نفر از شبکه ی پشتیبانی تیم تروریستی و مرتبطین آن 

در 6 استان کشور شناسایی و بازداشت شدند. قطعاً این عملیات تا بازداشت 

آخرین فردی که به هر شکل و به هر اندازه در پشتیبانی از جنایتکاران مورد 

نظر دخالت داشته  است، استمرار خواهد یافت.

 6. عدم صدور بیانیه تا این لحظه، به دلیل کشف تجهیزات انفجاری آماده 

در محل اقامت تروریست ها بود که می توانست بیانگر احتمال وجود و 

مراجعه ی عوامل دیگر برای انتقال مواد انفجاری و بکارگیری در سایر اماکن 

باشد. بخشی از تجهیزات مکشوفه عبارت اند از: 2 جلیقه انفجاری، 2 دستگاه 

ریموت کنترل از راه دور، 2 چاشنی انفجاری، چند هزار ساچمه ی مورد استفاده 

در جلیقه های انفجاری، سیم کشی های آماده شده برای جلیقه ها و مقادیری 

مواد اولیه ی انفجاری.

 7. از آن جا که عملیات شناسایی و نیز اقدامات تأمین ثانویه در گستره ی 

داخل و خارج از کشور، با تمام ظرفیت های موجود در حال انجام می باشد، 

لذا سایر اطلاعات حاصله، در زمان مقتضی به استحضار ملت شریف ایران 

خواهد رسید.

 8. حضور گسترده ی ملت شریف ایران اسلامی در ادامه ی گردهمایی های 

بزرگداشت شهید سلیمانی )ره( و نیز در مراسم تشییع شهدا و محکومیت 

شدید آن اقدام کورِ تروریستی، همچون همیشه خنثی کننده ی فتنه ها و 

توطئه های دشمنان، من جمله مزدوران داعشی و داعش سازان آمریکایی 

و صهیونیستی بوده و خواهد بود. سربازان گمنام امام زمان )عج( ضمن 

تعظیم در برابر عظمت این ملت بزرگ، با تأسی به منویات رهبر حکیم انقلاب 

اسلامی، اطمینان می دهند که »سربازان راه سلیمانی به رذالت جنایت کاران، 

پاسخ سختی خواهند داد«.

رییس ستاد انتخابات کشور:

 با گواهینامه، کارت پایان 
خدمت و گذرنامه هم 

می توان رای داد

خبــــــــــــر

خبر

یادداشت

خبر

خبــــــــــــر

بیانیه وزارت اطلاعات: 

از دو تروریست انتحاری، یک نفر تاجیکستانی بوده است 

علیرضا بیگی، نماینده مجلس:

لایحه حجاب در شورای نگهبان تایید هم 
بشود، زمینه اجرایی پیدا نخواهد کرد

ایران  امروز  شماره  در  یادداشتی  طی  صفاری  زهره 

نوشت: تشدید تنش ها در خاورمیانه و نگرانی واشنگتن 

از گسترش جنگ رژیم صهیونیستی و حماس به بیرون 

مرز های فلسطین، برنامه تعویق یافته تور خاورمیانه 

آنتونی بلینکن را دستخوش تغییر کرد تا ضرورت حضور 

در تل آویو، وزیر خارجه امریکا را برای چهارمین سفر خود 

به سرزمین های اشغالی از ۷ اکتبر تاکنون، به دستور کار 

قبلی بازگردانده و به فوریت راهی منطقه کند.

بنا بر گزارش سایت المانیتور، وزیر خارجه امریکا در رأس 

هیأتی عالیرتبه عصر پنجشنبه واشنگتن را برای این 

تور یک هفته ای به مقصد ترکیه ترک کرد و قرار است 

توقف های کوتاهی نیز در تل آویو، کرانه باختری، یونان، 

اردن، قطر، امارات، عربستان سعودی و مصر داشته 

باشد.

اما آن طور که تحلیلگران سیاسی معتقدند، تعجیل 

بلینکن برای انجام این تور خاورمیانه ای آن هم درست 

پس از ترور معاون سیاسی دفتر حماس در بیروت، 

تشدید تنش ها در دریای سرخ و همچنین انفجار های 

تروریستی در ایران در شرایطی که اختلاف نظر ها میان 

تل آویو و واشنگتن درباره طرح پساجنگ غزه بالا گرفته 

است، ثابت می کند که امریکایی ها در این سفر یک 

هفته ای کار آسانی پیش رو نخواهند داشت.

امریکا در  بر نقش میانجیگری  این تأکید واشنگتن 

خاورمیانه در حالی است که بلینکن، سفر قبلی خود را 

برای تضمین گسترش نیافتن جنگ به خارج از مرز های 

سرزمین های اشغالی تدارک دیده بود، اما در عمل این 

حمایت های  با  صهیونیستی  رژیم  فرسایشی  جنگ 

ایران را  لبنان، عراق، یمن، سوریه و حتی  واشنگتن؛ 

نیز درگیر کرده که تداوم این شرایط می تواند منطقه را 

به بحرانی بکشاند که بدون شک برای امریکایی ها و 

غربی ها نیز سودآور نخواهد بود.

جنگ  کردن  کشدار  برای  نتانیاهو  بنیامین  لجاجت 

و اذعان صریح او به کشاندن جنگ به ۶ جبهه دیگر، 

در حالی نگرانی کاخ سفید را برانگیخته که آن ها حتی 

برای حمایت از تل آویو، کنگره را نیز دور زدند و از هیچ 

تلاشی برای پر کردن زرادخانه رژیم صهیونیستی دریغ 

نکردند. اما به نظر می رسد آن ها این بار خطر را بیش 

الجزیره،  نوشته  به  کرده اند چراکه  احساس  پیش  از 

آنتونی بلینکن در مسیر متقاعد کردن سران تل آویو برای 

کشیدن ترمز جنایاتش، آموس هاچ استین، نماینده 

دیپلماتیک امریکا را نیز با خود همراه کرده است تا او 

حداقل بتواند پس از ترور العاروری، معاون دفتر سیاسی 

حماس، شعله بالا گرفته درگیری ها در مرز های شمالی 

سرزمین های اشغالی را کاهش دهد و مانع از ورود رژیم 

صهیونیستی و لبنان به جنگی مستقیم شود.

شتاب واشنگتن برای کنترل 

بحران خودساخته

محمد صادق جنان صفت طی یادداشتی در شماره امروز جهان صنعت 

با عنوان رشد حس خدمتگزاری یا منافع مادی نوشت: آدام اسمیت که 

اصولا اقتصاددان نبود و بیشتر درباره اخلاق می نوشت در کتاب مشهور 

خود به نام ثروت ملل می نویسد : اگر نانوا نان خوب می پزد و قصاب 

گوشت خوب می دهد دلیلش این نیست که دیگران را دوست دارد. نانوا 

و قصاب دنبال منافع خود هستند و بیم دارند اگر نان بد بپزند یا گوشت 

خوب به مشتری ندهند آن ها از دیگر فروشنده ها خرید کنند. بعد ها 

این داوری عمیق آدام اسمیت در دیگر رخداد های اجتماعی و سیاسی 

کاربرد پیدا کرد و به سیاست نیز راه یافت. به این ترتیب می توان رفتار 

سیاست ورزان را نیز ارزیابی کرد و پرسید فردی که می خواهد نماینده 

مجلس قانونگذاری شود انگیزه اش خدمتگزاری به شهروندان است یا 

دنبال منافع خود است؟ نوشته حاضر بر این پایه است که انگیزه دوم به 

ویژه در ایران بسیار نقش و سهم پررنگ و بالایی دارد. در نظام سیاسی 

ایران ورود به جریان مبارزه انتخاباتی به ویژه برای سیاست ورزان نامدار 

راه می یابند  اما وقتی به مجلس  از یک جناح سیاسی سخت است، 

کار بسیار آسان است و بیشتر فایده و سود مادی است تا احساس 

خدمتگزاری. در نظام سیاسی ایران به ویژه در مجلس شرایط گونه ای 

است که یک فرد عضو مجلس اگر از روز شروع کار یک دوره مجلس 

تا پایان دوره هیچ حرفی نزند و در رای گیری ها اثری از خود بر جای 

نگذارد کسی با او کاری ندارد. تنها اتفاق احتمالی این است که شاید 

که  روزی  از  مجلس  عضو  همین  اما  نیاورد،  رای  بعدی  انتخابات  در 

نامش در نهاد یادشده به عنوان نماینده ثبت شد قدرت فوق العاده ای 

به دست می آورد. او می تواند به عنوان سخنران پیش از دستور هرچه 

پرسش  وزیری  از هر  بگوید. عضو مجلس می تواند  دلش می خواهد 

کند و با دوستان خود یک وزیر را به استیضاح بکشاند. میزان درآمد 

یک عضو مجلس با امتیاز هایی که می گیرد نسبت به دیگر شاغلان بالا 

است و امکانات قابل اعتنایی نیز به دست می آورند. اعضای مجلس در 

طول فعالیت خود این امکان را دارند که با عضویت در کمیسیون های 

تخصصی اطلاعات گرانبهایی به دست آورند و از آن اطلاعات استفاده 

کنند. تجربه نشان داده است اعضای مجلس به ندرت به شغل قبلی 

برمی گردند و در وزارتخانه ها و سازمان های دولتی شاغل می شوند.

به همین دلیل است که با وجود سخت گیری نهاد های نظارتی در هر 

و  شوند  مجلس  عضو  دارند  تمایل  شهروندان  از  بیشتری  شمار  دوره 

اکثریت اعضای هر دوره می خواهند بار دیگر عضو شوند.

رشد حس خدمتگزاری یا منافع مادی

فرمانده کل سپاه با بیان اینکه نیروی دریایی باید 

بتواند به دشمن در هر نقطه ای که ایستاده دست یابد 

و در دور دست توان مقابله با دشمن را داشته باشد، 

گفت: ایستایی در شعاع های نزدیک و نیمه دور برای 

دشمن آسیب زاست و باید از این منطقه دور شود.

سلامی،  حسین  سرلشکر  سردار  نوشت:  تسنیم   

فرمانده کل سپاه پاسداران، صبح روز شنبه )۱۶ دی( 

در مراسم الحاق ناو ابومهدی المهندس و شناورهای 

موشک انداز نیروی دریایی سپاه در بندرعباس، ضمن 

تسلیت مجدد حادثه تروریستی کرمان، اظهار داشت: 

امروز یک روز بزرگ و تاریخی برای ملت ایران است، 

و  جلودار  عنوان  به  سپاه  دریایی  نیروی  که  روزی 

پیشگام قدرت دفاعی در مقابل قدرتهای بحری جهان 

به یک جهش و درخشش در توان تهاجمی و دفاعی 

خود دست یافته است.

وی افرود: امروز در یک نبرد همه جانبه با دشمن رو 

به رو هستیم و دشمن سعی کرده است تمام زندگی 

مردم ایران را تبدیل به میدان جنگ کند از تهاجم 

اقتصادی تا تهاجم نرم در عرصه فرهنگی و همچنین 

جنگ اظلاعاتی و ترور و... با تلاش ناموفق از سوی 

دشمن برای انزوا بخشی سیاسی ایران همراه بود.

سرلشکر سلامی:

 نمی توانیم ناقص بجنگیم
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راه اندازی ۴۰ زمین چمن و ۴۰ کلاس درس تربیت بدنی در استان بوشهرورزش
مدیرکل آموزش و پرورش استان بوشهر گفت: در راستای اجرایی شدن طرح شهید سلیمانی و برنامه های ورزشی 

درون مدرسه ای ۴۰ زمین چمن و ۴۰ کلاس درس تربیت بدنی در استان راه اندازی شده است. 

خبر

خبر

خبر

خبر

خبر

دومین جلسه مجوز حرفه ای

ادامه تلاش های استقلال 

برای بازگشت به آسیا

قایدی: تمام تلاشم را انجام داد تا در لیست باشم
مهاجم تیم فوتبال اتحاد کلبا امیدوار است همه بازیکنان 

بتوانند در قطر شرایط خوبی را در جام ملت ها رقم بزنند.

قایدی: تمام تلاشم را انجام داد تا در لیست باشم 

 مهدی قایدی، مهاجم تیم ملی فوتبال ایران، در تمرین 

ریکاوری شاگردان امیر قلعه نویی در آستانه شروع رقابت های 

جام ملت های آسیا اینطور حرف هایش را در جمع خبرنگاران 

ضمن خوشامدگویی به آنها آغاز کرد: یک بازی خیلی سخت 

داشتیم. توانستیم نمایش قابل قبولی داشته باشیم و بازی 

را با پیروزی پشت سر بگذاریم.او سپس درباره اردوی تیم در 

کیش بیان کرد: هوای اینجا تقریبا شبیه قطر است. آمدیم 

اینجا تا با این آب و هوا آشنا شویم و امیدوارم بتوانیم در 

قطر اتفاقات خوبی رقم بزنیم.مهاجم تیم ملی درباره شرایط 

خودش و اضافه شدنش به تیم گفت: به هر حال انگیزه 

زیادی داشتم و تمام تلاشم را به کار گرفتم که در لیست 

نهایی باشم. خدا را شکر به لطف مربیان تیم این اتفاق افتاد. 

باشم.قایدی  امیدوارم عملکرد خوبی در مسابقات داشته 

درباره اینکه آیا بین بازیکنان تیم همدل هستند یا نه بیان 
کرد: اینجا که رقابت باشگاهی نیست. اینجا همه وظیفه 

داریم همدل باشیم برای سربلندی تیم ملی. امیدواریم این 

انتظارات را در بازی پیاده کنیم تا به چیزی که لیاقت داریم 

برسیم.

در  حضور  مجوز  دریافت  برای  استقلال  باشگاه 

کرد.ادامه  برگزار  را  جلسه ای  آسیا،  قهرمانان  لیگ 

تلاش های استقلال برای بازگشت به آسیا

 باشگاه استقلال برای دو سال پیاپی و به دلیل عدم 

رقابت های  در  نتوانست  حرفه ای،  مجوز  دریافت 

لیگ قهرمانان آسیا حضور یابد و مدیریت فعلی 

آبی پوشان عزم خود را جزم کرده تا با رفع تمامی 

موانع و مشکلات، برای سال بعد در این پیکارها 

حضور یابد.

که  بود  پیش  چندی  استقلال  راستا،  همین  در 

حرفهای  مجوز  دریافت  درخصوص  جلسه ای 

برگزار کرد و مدیریت باشگاه به دنبال حل و فصل 

پرونده های خارجی بود و حالا امروز نیز جلسه دوم 

در این خصوص برگزار شده است.

جلسه  دومین  باشگاه،  رسانه  رسمی  اعلام  طبق 

ریاست  به  استقلال  حرفه ای  مجوز  هماهنگی 

علی خطیر و مدیریت علی میرغفاری افسر صدور 

مجوز حرفه ای باشگاه استقلال با حضور معاونین 

با صدور  کارگروه تکمیل مدارک مرتبط  اعضای  و 

مجوز حرفه ای با محوریت تکمیل مدارک پرسنلی و 

ورزشی امروز برگزار شد.

با توجه به اهمیت موضوع صدور مجوز حرفه ای 

تاکید  استقلال  باشگاه  مدیرعامل  خطیر  باشگاه، 

ویژه ای بر انجام مراحل صدور مجوز حرفه ای پیش 

از رسیدن به مهلت قانونی دارد.

ستاره تیم ملی ایران با اجازه از سرمربی به سمت تهران پرواز کرد.مرخصی 

یک روزه مهدی طارمی از تیم ملی

، تمرین ریکاوری تیم ملی فوتبال ایران پس از دیدار مقابل بورکینافاسو در 

حالی از دقایقی قبل در ورزشگاه کیش آغاز شده که مهدی طارمی در جمع 

ملی پوشان دیده نمی شود.

مهدی طارمی که روز گذشته در دیدار مقابل بورکینافاسو حضور ثابت در 

ترکیب و خط حمله تیم ملی ایران داشت و یک گل هم به ثمر رساند، 

امروز با اجازه از امیر قلعه نویی در جلسه ریکاوری حضور ندارد.

طارمی ظهر امروز با اجازه از سرمربی و سرپرست تیم ملی برای انجام کار 

شخصی چند ساعت به تهران سفر کرد و فردا صبح )یکشنبه( به جمع 

ملی  پوشان اضافه خواهد شد.

این ملی پوش ایران فردا به همراه دیگر بازیکنان تیم تمرین خواهد کرد 

و روز دوشنبه نیز جزء مسافران به قطر خواهد بود.

مرخصی یک روزه مهدی طارمی
 از تیم ملی

از ابتدای حضور جواد نکونام روی نیمکت استقلال به واسطه 

پشتوانه حمایتی تماشاگران قابل پیش بینی بود که کاپیتان 

اسبق تیم ملی مطابق با دوران بازی و مربیگری  در بقیه تیم ها، 

روی مواضع خود در استقلال هم پافشاری کند.در ادامه این 

لیست که شامل چهار لژیونر و دو بازیکن شاخص لیگ برتر با 

سابقه حضور در استقلال است را می خوانید؛

* علیرضا جهانبخش )فاینورد(

کاپیتان دوم تیم ملی فوتبال، سرلیست بازیکنان درخواستی 

جواد نکونام از علی خطیر است. سرمربی آبی ها که عصر 

جمعه مصاحبه پرمعنایی را انجام داده و توقعات خود از 

کادر مدیریتی استقلال در نیم فصل را اعلام کرده، با یادآوری 

پیوستنش به استقلال از لالیگا به عنوان کاپیتان تیم ملی، عملا 

روی غیرممکن بودن جذب بازیکنان لیستش خط کشیده 

است. از قرارداد جهانبخش با فاینورد شش ماه باقی مانده 

و باید دید مأموریت تقریبا محال مدیریت باشگاه استقلال 

برای خرید فوق ستاره تیم ملی چگونه پیش خواهد رفت.

* علی قلی زاده )لخ پوزنان(

وینگر تکنیکی تیم ملی در جام جهانی قطر و بازیکن محبوب 

کارلوس کی روش چشم مورداعتمادترین بازیکن سی کیو در 

ایران را هم گرفته است. 

نکونام برای پر کردن حفره اسکواد استقلال در پست وینگر 

دست روی لژیونر فوتبال ایران در لهستان گذاشته و یک 

کار سخت دیگر به مدیرعامل استقلال واگذار کرده است تا 

مقدمات جذب فانتزی باز تیم ملی را فراهم کند. دو فصل دیگر 

از قرارداد قلی زاده باقی مانده و با توجه به ممنوعیت خرید 

قرضی لژیونرها، خرید این بازیکن دشوار خواهد بود.

* اللهیار صیادمنش )هال سیتی(

یکی از پرخیرترین بازیکنان تاریخ استقلال که از قِبل فروش 

او سرمایه فوق العاده ای در چند مرحله نصیب استقلال شد، 

حالا در لیست خرید دوباره این باشگاه قرار گرفته است. اللهیار 

صیادمنش که در زمان حضور خطیر در سمت معاون ورزشی 

باشگاه استقلال لژیونر شده بود، حالا دورمانده از لیست تیم 

ملی برای جام ملت های آسیا، در لیست جواد نکونام برای 

پیوستن به جمع آبی پوشان قرار دارد. سوپراستعداد فوتبال 

ایران دو سال دیگر با هال سیتی قرارداد دارد و خریدن او از 

این باشگاه حاضر در سطح دوم فوتبال انگلستان امری به 

معنای واقعی کلمه دشوار است.

* محمد محبی )روستوف(

عملکرد محمد محبی در استقلال به حدی خوب بود که 

برای هواداران  باشگاه هم  این  او حوالی  نام  مطرح شدن 

استقلال جذاب است. نکونام اما خیلی جدی تر از این مباحث 

به دنبال جذب ستاره بوشهری و بازیکن فیکس تیم ملی از 

روستوف است. 

بازیکن چندپسته ای که حضورش در ترکیب استقلال می تواند 

قدرت فوق العاده ای به این تیم ببخشد، اما قراردادی که دو 

فصل دیگر از آن باقی مانده، یک سنگ بزرگ پیش پای خطیر 

برای جذب او خواهد بود.

* امیرحسین حسین زاده )تراکتور(

وینگر محبوب فرهاد مجیدی در استقلال لیگ بیست ویکم که 

با آبی های پایتخت به یک قهرمانی تاریخی و تکرارنشدنی 

دست پیدا کرد، در تابستان هم در لیست خرید جواد نکونام 

قرار داشت اما تراکتور با جیب پُرتر، بازیکن سابق شارلووا 

را خرید و به لیست نفرات در دسترس خمس اضافه کرد، 

اما حسین زاده آن طور که باید و شاید در ترکیب تی تی ها 

ندرخشید تا استقلال یک بار دیگر برای خرید او اقدام کند. 

هرچند تراکتور در کورس با استقلال برای قهرمانی لیگ قرار 

دارد، اما بعید نیست نیاز استقلال به این بازیکن و البته 

بی علاقه بودن خمس به امیرحسین، یک نقطه مشترک در 

تعاملات دو باشگاه شود.

* عارف آقاسی )تراکتور(

نظر  زیر  که  بازیکنانی  شاخص ترین  از  یکی  تردید  بدون 

جواد نکونام به سطح اول فوتبال ایران معرفی شد، عارف 

آقاسی است. بازیکنی که در فولاد زیر نظر نکونام رشد کرد و 

ملی پوش شد و راهی استقلال شد، اما در میانه های فصل با 

حضور در تهران نساخت و بار دیگر به تیم سابقش بازگشت. 

آقاسی هم در پیش فصل در لیست خرید نکونام قرار داشت 

اما باز هم مدیران استقلال قافیه را به تراکتور باختند تا این 

بازیکن هم راهی تبریز شود و برای پرشورها بازی کند. 

مدافع میانی ثابت تراکتور در لیگ بیست وسوم گزینه نکونام 

برای تقویت خط دفاعی است و باید دید جذب او از تراکتور تا 

چه اندازه برای مدیران استقلال میسر خواهد بود.

لیست پرستاره نکونام به خطیر ارسال شد!

گلر شماره یک تیم ملی امروز نظاره گر تمرین ملی 

پوشان بود و نتوانست دیگر گلرها را همراهی کند.

علیرضا بیرانوند با تیم ملی تمرین نکرد

به گزارش "ورزش سه"، علیرضا بیرانوند در نیمه نخست 

دیدار مقابل بورکینافاسو به دلیل برخورد با مهاجم 

حریف مصدوم شد. اگرچه برخورد این دو بازیکن در 

نگاه اول بسیار شدید به نظر می رسید و هواداران تیم 

ملی و پرسپولیس را نگران کرد، اما بعد از مداوای کادر 

پزشکی بیرانوند تا پایان نیمه اول به کار خود ادامه 

داد.این دروازه بان حالا یک روز پس از این مسابقه کنار 

حسینی و نیازمند تمرین نکرد و کنار زمین به کارهای 

درمانی مشغول بود.بیرانوند که از ناحیه استخوان پای 

چپ آسیب  دیده هنگام تمرین ملی پوشان کنار زمین 

روی صندلی نشسته بود و یخ درمانی می کرد. باید دید 

او چه زمانی شرایط تمرین را پیدا خواهد کرد.

علیرضا بیرانوند با تیم ملی 
تمرین نکرد

کرده اند.  آماده  برای یک جدایی مهم  را  پاریس خود  در 

اتفاقی که این بار برای ناصر الخلیفی و دیگر مدیران پاریس 

به  ناصر  قول مهم  آماده جدایی:  نیست.پاریس  دردناک 

امباپه

 همان طور که نشریه اکیپ نوشته، پایان سریال طولانی 

کیلیان امباپه ممکن است قبل از بازی رفت لیگ قهرمانان 

اروپا مقابل رئال سوسیداد، در 14 فوریه )25 بهمن( باشد. 

بازیکنی که پس از قهرمانی در سوپرجام فرانسه تایید کرد 

که معنی ندارد مثل دو سال پیش تصمیم نهایی خود را 

به پایان فصل موکول کند. در واقع نه امباپه و نه رئال و 

این قضیه طولانی شود هرچند  نمی خواهند  پی اس جی 

ستاره فرانسوی صراحتا گفت هنوز تصمیمی برای آینده 

خود نگرفته است.

در  امباپه  که  صورتی  در  پاری سن ژرمن،  حال،  همین  در 

نهایت تصمیم به تمدید نگیرد، از قبل برنامه ای مشخص 

را طراحی کرده است.

 البته خوش بینی همچنان در پاریس حاکم است، اما باشگاه 

از تابستان، خود را برای سناریویی فرضی که در آن بهترین 

گلزن تاریخش را از دست خواهد داد، آماده کرده است. 

همان طور که مهاجم فرانسوی تایید کرد، او در ماه آگوست 

با الخلیفی توافق کرد تا پاداش های وفاداری 80 میلیون 

یورویی اش را ببخشد، بنابراین تیم پاریسی از نظر مالی 

کاملا محافظت می شود و در صورت ترک رایگان کیلیان، 

شکایتی نخواهد داشت.

منابع نزدیک به باشگاه در مورد آینده کاپیتان خود اینگونه 

استدلال می کنند که این امباپه است که کارت های اصلی را 

روی میز دارد. همان طور که در تابستان اتفاق افتاد، بازیکن 

سابق موناکو آینده را در دستان خودش دارد. 

در همین حال پاری سن ژرمن قصد دارد در هفته های آینده 

برای شروع مذاکرات تمدید قرارداد، هرچند بدون عجله و 

استرس، قدم پیش بگذارد.

سریالی  کردن  امباپه طولانی تر  ایده  اکیپ،  گزارش  طبق 

نیست که به مدت پنج سال هر تابستان کانون شایعات 

فوتبال فرانسه بوده است.

 او چهارشنبه گذشته پس از قهرمانی در سوپرجام با شکست 

تولوز اذعان کرد: »هنوز تصمیمی نگرفته ام، هیچکس در 

باشگاه در مورد آن صحبت نمی کند و این موضوعی جذاب 

برایشان نیست.« 

چه  که  کرد  خواهد  اعلام  زودی  به  او  آیا  که  دید  باید 

تصمیمی گرفته است یا خیر، زیرا کش دادن به این قضیه 

در سال المپیک و یورو 2024 اصلا منطقی نخواهد بود.

آن  واسطه  به  پاری سن ژرمن  که  عواملی  از  دیگر  یکی 

الخلیفی  ناصر  و  امباپه  رابطه صمیمانه  است،  خوشبین 

است. 

و  داد  اولتیماتوم  امباپه  به  قطری  رئیس  تابستان،  در 

اطمینان داد که در صورت تمدید نکردن یا قبول نکردن 

انتقال، دیگر در پاریس بازی نخواهد کرد. 

اما در 12 آگوست، یک جلسه خصوصی در پارک دو پرنس 

بین هر دو طرف، همه چیز را تغییر داد. کیلیان دوباره به تیم 

اصلی برگشت و هر دو قراردادی را امضا کردند که در آن او 

از پاداش وفاداری چشم پوشی کرد تا در صورت عدم تمدید، 

باشگاه فضایی برای مانور داشته باشد.

به گفته منابع فرانسوی، رابطه بین الخلیفی و امباپه در حال 

حاضر بسیار دوستانه است و این یکی از عواملی است که 

پاری سن ژرمن در تلاش برای تمدید قرارداد طولانی مدت 

خواهد بود و نه دو ساله مانند سال 2022. 

الخلیفی همچنین از قبل نقشه راه پی اس جی را در صورت 

رفتن ستاره اش به رئال مادرید ترسیم کرده است. 

او در تابستان تکرار کرد که هیچکس بالاتر از نام باشگاه 

پاداش  بخشیدن  با  که  داد  قول  نیز  امباپه  به  و  نیست 

وفاداری چنانچه تصمیمش به جدایی باشد، فشاری به وی 

وارد نخواهد کرد و او می تواند با وجدانی آسوده برود.

بنابراین تصور می شود که خروج امباپه به معنای پایان یک 

دوره در پاریس و شروع یک پروژه جدید که در آن جوانان 

مرکز توجه هستند، خواهد بود. 

در واقع این بار در پاریس هیچکس به خاطر رفتن کیلیان 

غصه نخواهد خورد.

پاریس آماده جدایی: قول مهم ناصر به امباپه

چهره شاخص مدیریت استقلال در دهه هفتاد بار دیگر وارد هیئت مدیره 

باشگاه استقلال می شود.تغییرات بزرگ در هیئت مدیره استقلال

 هیئت مدیره باشگاه استقلال صبح روز شنبه با تغییراتی بزرگ همراه شد 

و یکی از شاخص ترین مدیران دهه های اخیر باشگاه استقلال بار دیگر به 

جمع آبی ها بازمی گردد.

سابق  مدیرعامل  و  مدیره  هیئت  رئیس  آقامحمدی،  علی  از  صحبت 

کنونی  است. عضو  اوایل دهه هفتاد  و  اواخر دهه شصت  در  استقلال 

دوباره  حضور  از  حاکی  شنیده ها  که  نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع 

و  قهرمانی  است.یک  او  ریاست  طبعا  و  استقلال  مدیره  هیئت  در  او 

نایب قهرمانی در آسیا و چند قهرمانی داخلی حاصل دوران حضور این 

او  با  باشگاه استقلال است که مذاکرات وزارت ورزش  باسابقه در  مدیر 

جواب داده و در آستانه واگذاری باشگاه به بخش خصوصی به منظور 

وارد  اخیر  در سال های  استقلال  بی پایان  به مشکلات  دادن  سروسامان 

ترکیب هیئت مدیره شد.از طرف دیگر خروج علیرضا خانی، عضو کنونی 

هیئت مدیره که اختلافات آشکاری با سایر اعضا در مدت حضورش داشته، 

قطعی است تا ترکیب هیئت مدیره استقلال کاملا دگرگون شود.

به جز آقامحمدی یک عضو ورزشی دیگر نیز به هیئت مدیره استقلال 

اضافه خواهد شد که گفته می شود کاظم اولیایی است البته ممکن است 

وزارت ورزش نفرات دیگری را برای این سمت در نظر گرفته باشد.جلسه 

هیئت مدیره استقلال با حضور اعضای مجمع امروز صبح برگزار شد

ترمیم با جدایی خانی و ورود آقامحمدی 

تغییرات بزرگ در هیئت مدیره استقلال

شهریار مغانلو در ترکیب اصلی تیم ملی مقابل بورکینافاسو قرار گرفت و در 

خط حمله بسیار فعال بود.نمایش امیدوارکننده جانشین سردار آزمون

شهریار مغانلو که فصل فوق العاده ای را در سپاهان پشت سر گذاشته بعد 

از قرار گرفتن در لیست نهایی تیم ملی برای جام ملت های آسیا، در ترکیب 

اصلی تیم ملی مقابل بورکینافاسو هم به میدان رفت.در شرایطی که سردار 

آزمون به اردوی تیم ملی اضافه نشده، شهریار در کنار مهدی طارمی  به 

میدان رفت تا مشخص شود از بین تمام مهاجمان حاضر در فهرست تیم، به 

ترکیب اصلی نزدیک تر است.

مغانلو در نیمه نخست بازی با بورکینافاسو و 45 دقیقه ای که در میدان بود 

تلاش زیادی برای گلزنی داشت، اما مقابل دروازه بان چالاک و آماده حریف 

به مشکل خورد و نتوانست در گلزنی موفق باشد. با این وجود مغانلو به 

خاطر فیزیک مناسب و قدرت درگیرشوندگی با مدافعان حریف تا توانست 

مدافعان فیزیکی این حریف آفریقایی را آزار داد و در نهایت روی گل طارمی 

تاثیرگذار بود و به نوعی پاس گل داد.دقیقه 42 بازی با بورکینافاسو بعد از 

ارسال کرنر سامان قدوس، شهریار مغانلو ابتدا با ضربه سر و سپس پا قصد 

گلزنی داشت که هر دو بار توپش بلاک شد، اما سر آخر توپ با برخورد به 

پای او مقابل پای طارمی افتاد و او موفق به گلزنی شد تا برای مغانلو در این 

بازی یک پاس گل ثبت شود. حالا مغانلو در 5 بازی ملی آمار یک گل زده و 

یک پاس گل را در کارنامه ملی خود دارد و باید دید در جام ملت های آسیا 

چقدر فرصت بازی پیدا خواهد کرد و از این فرصت چگونه استفاده می کند.

گفتنی است تنها گل ملی او مقابل تیم ملی آنگولا به ثمر رسیده است.

نمایش امیدوارکننده جانشین سردار آزمون

مدافع برزیلی استقلال جمعه شب به تهران سفر 

می کند تا آماده شروع مجدد تمرینات تیمش شود. 

برای  استقلال  با مسئولان  اخیرا  که  رافائل سیلوا 

حضور دوباره در ایران و پوشیدن پیراهن این تیم 

به توافق رسید، به مسئولان باشگاه اعلام کرده که 

پایان هفته جاری به ایران سفر می کند.دور جدید 

تمرینات استقلال برای نیم فصل دوم قرار است از 

به همین خاطر  و  آینده شروع شود  اوایل هفته 

سیلوا هم قرار است جمعه شب به تهران سفر کند 

تا در شروع مجدد تمرینات حاضر باشد.سیلوا در 

خصوص وضعیت جسمانی خود با جواد نکونام 

صحبت کرده و قرار است در بازگشت او به ایران 

تمرینات  از  است  زیادی  مدت  اینکه  به  توجه  با 

گروهی با تیم دور بوده، تمرینات اختصاصی در نظر 

گرفته شود تا هرچه سریع تر شرایط بدنی مناسب 

خود را به دست بیاورد و آماده نیم فصل دوم لیگ 

برتر شود.

خرید جدید استقلال، 

جمعه شب در تهران
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چاپ کتاب های شما از یک نسخه 
تا صد هزار نسخه

انتشارات شروع

صفحه آرایی و طراحی کتاب، 
مجله و نشریات، بروشور و ... 

پذیرفته می شود

09391899871

گزارش
گزارش گزارش

خبر

اولین رویداد ملی »صادرات خدمات فنی و مهندسی ساختمان 

با رویکرد طراحی« روز چهارشنبه هفته گذشته در حالی در هتل 

نخل شهر کنگان با حضور مدعوین سراسر کشور برگزار شد که 

همزمان این شهر ساحلی نیز میزبان هوای بارانی و دلپذیر بود. 

عقربه های ساعت نرسیده به حوالی10 ، سالن اجتماعات مشرف 

از حضور  کم  ،کم  کنگان  نخل  پنجم هتل  ،در طبقه  دریا  به 

میهمانانی که سختی راه را از سراسر کشور تحمل کرده و به 

استان بوشهر آمده بودند، پر می شد. کمی آن سوی تر ، از 

دیواره شیشه ای سالن اجتماعات ، دریا بود که در هوایی ابری،  

آرام و آبی شانه داده بود به افق نقره ای .و اینجا موسیقی لطیف 

قرآن بود که پیچیده بود در فضای سالن تا آغازگر برنامه ای شود 

که علاوه بر سخنرانی و هم اندیشی میهمانان ، قرار بود در آن 

، از نفرات برتر این رویداد بزرگ نیز، تجلیل شود. نفرات برتری 

که در رقابتی تنگاتنگ حالا از سراسر کشور آمده بودند تا علاوه 

بر رونمایی از طرح های اجرایی شده خود در آن سوی مرزها، 

نتیجه تلاش و هنرآفرینی خویش را دریافت نمایند. 

سرود ملّی که نواخته شد، آنگاه شاهرخ سروری مجری با سواد 

و خوش صدای بوشهری به پشت تریبون رفت تا با خوانش 

استان،  سرای  بومی  شاعران  و  مفتون  و  فایز  دوبیتی های 

میهمانان را به شروعی دوباره از این رویداد دعوت کند. شروعی 

موزون و مقفی . مثل همان دوبیتی های فایز و مفتون .

بستری برای ارائه خدمات به استعدادهای جوان
اولین سخنران مراسم سید سعید علم بلادی، رئیس سازمان 

دعوت  به  که  بود  بوشهر  استان  ساختمان  مهندسی  نظام 

مجری برنامه پشت تریبون رفت تا ضمن خوش آمدگویی 

به میهمانان، نکاتی چند پیرامون این رویداد به اختصار شرح 

دهد. رئیس سازمان نظام مهندسی ساختمان استان بوشهر 

جمعیتی  با  کشور  ساختمان  مهندسی  نظام  سازمان  گفت: 

بالغ بر 600 هزار نفر مهندس فرهیخته و دارای دانش بالا در 

حوزه عمران و آبادی کشور فعالیت می کند.  وی همچنین از 

عضویت 6 هزار مهندس در نظام مهندسی ساختمان بوشهر 

خبر داد و افزود: از این تعداد 3500 نفر دارای کار پروانه اشتغال 

هستند و در همه شهرستانهای استان امکان فعالیت دارند.  

سید سعید علم بلادی افزود: میزبانی این همایش کشوری در 

راستای توجه جدی این سازمان به مأموریت هایش و خروج 

از روزمرگی های رایج می باشد.  وی همچنین اظهار داشت: در 

همین راستا، ما پیش از برگزاری این همایش، چندین کارگاه 

را برای علاقمندان برگزار کرده ایم.  علم بلادی با تأکید بر تداوم 

اینگونه همایش ها افزود: خوشبختانه پس از انتشار فراخوان، 

استقبال بسیار خوبی از این رویداد شاهد بودیم و از این رهگذار 

، فرصتی فراهم شد تا با برگزاری این همایش بتوانیم بستری 

برای ارائه خدمات به استعدادهای جوان فراهم نماییم. 

100 نفر در این رویداد بزرگ شرکت کردند 
دبیر برگزاری این رویداد، دومین سخنران این مراسم بود تا 

از  کوتاه  گزارشی  ارائه  به  میهمانان  به  ضمن خوشامدگویی 

چگونگی اجرای این همایش بپردازد.  بهروز فرح شیرازی با 

بیان اینکه این همایش در سه محور مسابقه ملی، کارگاه و 

نهایتاً این مراسم برگزار شده است، اظهار داشت: در جریان 

این رویداد و اتفاق ملی، 100 نفر از افرادی که سابقه صادرات 

خدمات فنی مهندسی ساختمان با رویکرد طراحی داشتند، 

ارزیابی  و  قضاوت  مورد  آنان  ارسالی  آثار  که  کردند  شرکت 

داوران قرار گرفت ؛که از مجموع آن ، نهایتاً 10 کار برتر انتخاب 

و 3 نفر نیز به طور ویژه مورد تجلیل قرار خواهند گرفت.  دبیر 

رویداد با بیان اینکه عمده شرکت کنندگان در مسابقه، در سنین 

18 تا 25 سال بودند، گفت: امروز برای دست اندرکاران این 

همایش مسجل است که در حوزه طراحی ساختمان، صادرات 

خدمات فنی و مهندسی داریم و ما باید با تقویت آموزش و 

بازرگانی بین المللی، این روند آغاز شده را شتاب بیشتر بخشیم.  

فرح شیرازی در پایان سخنان خود افزود: یکی از دستاوردهای 

این رویداد، آمادگی توأمان  سازمان نظام مهندسی کشور و 

دانشگاه خلیج فارس برای تفاهم همکاری می باشد که به 

موجب این تفاهم نامه قرار است در قالب سرفصل های مورد 

نیاز، برای توسعه مبانی آموزش صادرات در زمینه خدمات فنی 

و مهندسی ساختمان اقدام شود. 

ارتباطات بین المللی نیازمند آموزش مهندسین است
ساختمان  مهندسی  توسعه  دفتر  کل  مدیر  دانشگر،  داوود 

وزارت راه و شهرسازی یکی دیگر از میهمانان این همایش بود 

که به دعوت مجری برنامه به پشت تریبون رفت.  این مقام 

مسئول در وزارت راه و شهرسازی با بیان اینکه حضور جوانان 

در این رویداد جای بسی خوشحالی و خرسندی است از عدم 

حضور پیشکسوتان در این رویداد اظهار نگرانی کرد و خطاب 

به برگزار کنندگان دبیرخانه این رویداد گفت: باید چرایی عدم 

حضور پیشکسوتان تجزیه و تحلیل شود و از نگاه آسیب 

شناسانه آن را مورد توجه و بررسی قرار داد.  

وی هدف از برگزاری این رویداد را ارتقاء شأن مهندسین در 

کشور دانست و افزود: متأسفانه در بعضی از استان ها اتفاقاتی 

بوجود می آید که در شأن و منزلت مهندسین نیست.  داوود 

دانشگر اقدام استان بوشهر برای میزبانی این رویداد را قابل 

از  راه و شهرسازی  توجه دانست و یادآور شد: ما در وزارت 

برگزاری این رویدادها در استان ها حمایت می کنیم و تمام 

آمادگی  بر  وزارتخانه  تحقیقات  مرکز  در  سعی مان  و  تلاش 

همکاری مصروف می داریم. 

 وی در بخشی دیگر از سخنان خود گفت: ارتقای صادرات 

در حوزه خدمات فنی و مهندسی به پیش نیازهای حقوقی 

از بازار بین الملل متکی است و ما در این راه می کوشیم تا با 

سازمان نظام مهندسی همکاری های لازم داشته باشیم.  مدیر 

کل دفتر توسعه مهندسی ساختمان وزارت راه و شهرسازی در 

ادامه افزود: ما، ساماندهی مجریان ساختمانی و تعرفه های 

آزمایشگاه ها را از اولویت های خود می دانیم و انتظار داریم 

نظام مهندسی ساختمان استان در پروژه های نهضت ملی 

مسکن حضور جدی تر داشته باشند تا به لحاظ نظارت فنی 

دغدغه ها و نگرانی ها کاسته شود. 

اقدام سازمان نظام مهندسی استان بوشهر قابل توجه 
است

رئیس نظام مهندسی ساختمان کشور یکی دیگر از سخنرانان 

این همایش بود که بلافاصله پس از مسافرت هوایی تهران 

به بوشهر و بعد مسافت زمینی 2 ساعته از بوشهر به کنگان، 

به پشت تریبون رفت تا با قدردانی خود از دست اندرکاران 

بزداید.   آنها  و جان  تن  از  را  روزها  این  همایش، خستگی 

مهندسی  نظام  سازمان  اقدام  اینکه  بیان  با  شکیب  حمزه 

بوشهر در برگزاری این همایش قابل توجه و ستایش است، 

با تقویت دوره های آموزشی، مهارت  انتظار می رود  گفت: 

این عرصه  برای فعالان  المللی  بین  حضور مؤثر در تجارت 

امروز  تا  از سال 74  کرد:  نشان  فراهم شود. شکیب خاطر 

اتفاق  مهندسی  نظام  سازمان  در  ارزشمندی  بسیار  کارهای 

افتاده است. و ما در هیئت رئیسه جدید به دنبال تحولاتی 

هستیم که نسبت به گذشته متفاوت باشد. ما دو رویکرد را 

مورد توجه قرار داده و به جدّ به آن پرداخته ایم. یکی از آنها 

سامانه شفافیت است و دیگری بحث مهارت.  وی اضافه 

همایش های  توانسته ایم  آموزش  و  مهارت  بحث  در  کرد: 

علمی خوبی برگزار کنیم که آخرینش همین رویداد بوشهر 

است که در آن قرار است از صدور یا تبادل خدمات مهندسی 

دوستانمان رونمایی کنیم. 

شکیب، لازمه تبادل خدمات نظام مهندسی را بازاریابی درست 

و علمی دانست و تأکید کرد که سازمان نظام مهندسی باید 

در این زمینه تمام همت خود را صرف آموزش و مهارت کند تا 

نتیجه دلخواه را به دست آورد. 

حکایت همچنان باقی است 
پایان بخش این مراسم ، معرفی برگزیدگان این رویداد بود . 

برگزیدگانی که توسط هیئت داوران انتخاب شده بودند تا حالا 

ثمره تلاش خود را در این رقابت علمی ببینند و جوایز خود 

را از دست رئیس نظام مهندسی ساختمان کشور، مدیر کل 

دفتر توسعه مهندسی ساختمان وزارت راه و شهرسازی ، رئیس 

سازمان نظام مهندسی ساختمان استان بوشهر و تنی چند از 

مدعووین دریافت کنند . برگزیدگانی جوان با آینده ای روشن 

و تابناک که از این پس می روند تا در بازار جهانی صادرات 

خدمات فنی و مهندسی ساختمان حرفهای خوبی برای گفتن 

داشته باشند.

در اولین رویداد ملی صادرات خدمات فنی و مهندسی ساختمان چه گذشت؟

استحصال ۱۰۰ درصدی گوگرد 
در فاز ۱۳ پارس جنوبی

بوشهر-ایرنا- مدیر طرح فازهای ۱۳ و ۱۴ پارس جنوبی شرکت 

نیرپارس در گروه مپنا گفت: در حال حاضر فاز ۱۳ پارس 

جنوبی تنها فازی است که گوگرد را به صورت ۱۰۰درصدی 

با رکورد زمانی کمتر از ۲۰ روز بعد از دریافت گاز اسیدی، 

استحصال و جامدسازی آن را محقق کرده است.

"پیام پهلوان " روز پنجشنبه در گفت و گو با ایرنا در عسلویه 

اظهار کرد: شرکت " نیرپارس " مجری پروژه های نفت و 

گاز گروه مپنا است که در بخش نفت و گاز مپنا به عنوان 

پیمانکار عمومی و جی.سی این حوزه فعالیت دارد.

الی ۲۴  فازهای ۱۳، ۱۴، ۱۹  در  این شرکت  کرد:  بیان  وی 

پارس بخشی در حدود بالغ بر ۲۰ درصد از خشکی این 

پالایشگاه ها را به صورت ایی.پی.سی.سی برعهده داشته 

شرکت  جنوبی  پارس   ۱۴ و   ۱۳ فازهای  طرح  است.مدیر 

نیرپارس در گروه مپنا ادامه داد: در پالایشگاه های پارس 

جنوبی یکی از مشکلات اصلی استحصال گوگرد بود که به 

واسطه همکاری نکردن صاحبان دانش خارجی به دلیل 

محیطی  زیست  آلودگی  و  ایجاد  بزرگ  معضلی  تحریم، 

بالایی را به دنبال داشت. پهلوان تصریح کرد: در این زمینه 

از سال ۹۰ تدابیری اندیشیده شد تا استحصال گوگرد بدون 

حضور خارجی ها، داخلی سازی و همچنین با استفاده از 

تجارت گذشته این اقدام مورد بهینه سازی قرار گیرد.

از فاز ۱۳، فاز ۱۴ در دست اجرا است  وی بیان کرد: بعد 

که پیش بینی شده تا اردیبهشت امسال گاز اسیدی آن 

بازیافت و گوگرد آن جامدسازی شود تا بتوانیم آن را به 

خارج از پالایشگاه هدایت از ایجاد آلودگی زیست محیطی 

در منطقه جلوگیری شود.

گاز  سوم  یک  تزریق  برای  داخلی  متخصصان  توانمندی 

پارس جنوبی به شبکه

مدیر طرح فازهای ۱۳ و ۱۴ پارس جنوبی شرکت نیرپارس 

به  پارس  نیر  شرکت  گاز  صادرات  کمپرسورهای  گفت: 

مهم  از  یکی  و  کرده  عمل  پالایشگاه  تپنده  قلب  عنوان 

ترین واحدهای پالایشگاهی برای صادرات گاز و تزریق گاز 

شیرین به شبکه هستند.پهلوان اظهار کرد: چنانچه همه 

واحدها با شیرین سازی، گاز را آماده ورود به شبکه کنند 

در  امکان  باشد  نداشته  کمپرسورهای صادرات وجود  اما 

سرویس نگه داشتن پالایشگاه ها نیز میسر نمی شود.وی 

یادآور شد: در این شرایط حساس شرکت مپنا به واسطه 

همکاری های کارخانجات و بویژه شرکت نیرپارس به عنوان 

نمایندگی شرکت مپنا در چهار فاز از پنج فاز پارس جنوبی 

این ریسک را پذیرفت و توربوکمپرسورهای این چهار فاز 

را تامین و راه اندازی کرد. مدیرطرح فازهای ۱۳ و ۱۴ پارس 

هر  شده  انجام  اقدام  با  افزود:  نیرپارس  شرکت  جنوبی 

چهار پالایشگاه نیرپارس با حجم ۲۰۰ میلیون مترمکعب 

اگر  کرد:  بیان  در سرویس هستند.وی  پارس جنوبی  گاز 

توربوکمپرسورها نبود و این کار انجام نمی شد حدود یک 

سوم از گاز پارس جنوبی قابلیت تزریق نداشت و اثراتی 

منفی در بخش تولید، تراز گاز کشور، مصرف های خانگی و 

صنعتی، نیروگاه و تولید برق ایجاد می شد.

نصب نیروگاه های تولید برق خورشیدی مددجویان در روستاهای استان بوشهر
مدیرکل کمیته امداد امام استان بوشهر از آغاز نصب نیروگاه های تولید برق خورشیدی مددجویان در روستاها 
خبر داد و گفت: ۲۰ نیروگاه برق خورشیدی با سرمایه گذاری ۳ میلیارد تومان در روستاها ویژه مددجویان این 
نهاد آغاز شد. 

حمزه شکیب در نخستین رویداد ملی »صادرات خدمات فنی و مهندسی ساختمان با رویکرد طراحی« مطرح کرد:  

لازمـه تبــادل خــدمات نظام مهندسی، بـازاریابی درست و علمی است

اسامی افراد شاخص تایید و رد صلاحیت شده 

در استان بوشهر

عدم احراز صلاحیت یک امام جمعه 

با پایان یافتن کار بررسی صلاحیت داوطلبان مجلس یازدهم شورای 

از  دوره  این  داوطلبان  درصد   ۴۸ نظارت  هیات های  در  اسلامی 

انتخابات در استان بوشهر تایید صلاحیت شدند.

به گزارش ایرنا و بنا به اعلام رییس ستاد انتخابات استان بوشهر، 

کاندیداتوری  نام  ثبت  برای  شده  اعلام  زمان  مدت  در  نفر   ۲۶۴

انتخابات مجلس شورای اسلامی اقدام کردند که ۱۰ نفر انصراف داده 

و کار صلاحیت ۲۵۴ نفر در هیات اجرایی و نظارت انجام که در 

نهایت ۱۲۲ نفر برای رقابت در این انتخابات توسط هیات نظارت بر 

انتخابات استان بوشهر تایید شدند.استان بوشهر دارای چهار کرسی 

نمایندگی در مجلس شورای اسلامی است که حوزه انتخابیه بوشهر، 

گناوه و دیلم ، حوزه انتخابیه دشتستان ، حوزه انتخابیه دشتی و 

تنگستان و حوزه انتخابیه کنگان، دیر، جم و عسلویه هر کدام دارای 

یک کرسی نمایندگی است.جمعیت استان بوشهر در حال حاضر بر 

اساس اعلام ثبت احوال یک میلیون و ۲۰۸ هزار و ۶۵۵ نفر است 

که حدود ۸۰۰ هزار نفر از این تعداد واجد شرایط رای دادن هستند.

طبق آمار و اخبار رسیده به ایرنا هر چهار نماینده فعلی استان بوشهر 

در مجلس شورای اسلامی شامل "عبدالکریم جمیری" نماینده بوشهر، 

گناوه و دیلم، " ابراهیم رضایی " نماینده دشتستان، " غلامحسین 

کرمی " نماینده دشتی و تنگستان و "حجت الاسلام موسی احمدی 

" نماینده کنگان، دیر، جم و عسلویه تایید صلاحیت شده اند.

چه کسانی در حوزه های انتخابیه استان بوشهر تایید نشدند؟

۱.غلامعلی میگلی نژاد نماینده مجلس هشتم از حوزه انتخابیه 
بوشهر، گناوه و دیلم با گرایش اصولگرای اصلاح طلب

۲. علی افراشته استاندار بوشهر در دولت نهم و معاون اجرایی 
مجالس هشتم، نهم و دهم شورای اسلامی

۳.سکینه الماسی نماینده مجلس دهم از حوزه کنگان، دیر، جم و 
عسلویه با گرایش اصلاح طلبی

انتخابات  در  که  اصلاح طلبی  گرایش  با  کدخداپور  ۴.جوانشیر 
مجلس هشتم از حوزه دشتستان رای آورد اما انتخابات باطل گردید

دولت  در  دشتستان  فرمانداری  سرپرست  زاده  لقمان  ۵.جواد 

دوازدهم با گرایش اصلاح طلبی

۶. محمدحسین ستوده مدیرسابق حقوقی و رسیدگی به شکایات 
استانداری بوشهر در دولت سیزدهم با گرایش اصول گرایی

۷.فتح الله نوروزی فرماندار دشتستان در دولت دوازدهم با گرایش 

اصلاح طلبی

۸. حجت الاسلام عباس فقیه دادستان عمومی و انقلاب سابق 
شهرستان تنگستان با گرایش اصولگرایی

۹. حمزه اعتماد فرماندار دولت دوازدهم در شهرستان دیر با گرایش 
اصلاح طلبی

۱۰. حجت الاسلام شیخ محمد گنجی امام جمعه سابق جم و 
شهرستان گله دار استان فارس با گرایش اصولگرایی

۱۱. سید اسدالله علمداری با گرایش اصلاح طلبی
تعدادی از افراد شاخص تایید شده در حوزه انتخابیه بوشهر، گناوه 

و دیلم

۱. جعفر پورکبگانی فرماندار بوشهر در دولت های نهم و دهم و 
رئیس دو سال اول شورای شهر بوشهر با گرایش اصولگرایی

۲. تیمور یزدان شناس فرماندار گناوه و کنگان در دولت های نهم و 

دهم با گرایش اصول گرایی

۳.سید محمد هاشمی فرد نائب رییس شورای وحدت استان 
با گرایش اصولگرایی

تعدادی از افراد شاخص تایید شده در حوزه انتخابیه دشتستان

دو  سوم  نفر  اصولگرایی،  گرایش  با  فرد  دهقان  محمدرضا   .۱
انتخابات مجلس دهم و یازدهم

۲. بهروز رستمی مسئول سابق مرکز وکلا دادگستری استان بوشهر 
با گرایش مستقل

تعدادی از افراد شاخص تایید شده در حوزه دشتی و تنگستان

با  کشور  حقوقدانان  بسیج  سازمان  رئیس  انبارکی  سهراب   .۱
گرایش اصولگرایی

۲. غلامحسین زارعی فرماندار و مدیرکل دستگاه های اجرایی در 
دولت های نهم و دهم با گرایش اصولگرایی

تعدادی از افراد شاخص تایید شده در حوزه کنگان، دیر، جم 
و عسلویه

۱. سید حسن حسینی مدیر میانی شرکت عملیات غیرصنعتی 
پازرگاد با گرایش اصولگرایی

با  انقلاب  نیروهای  اتلاف  بردستانی مسئول شورای  ۲. حسن 
گرایش اصولگرایی
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همکاران  ما 

در  این نشریه:

زهرا  قدرتنما،

 سبحان قنبرپور، 

عبدالصمد شهریاری 

و ...

09391899871

چاپ کتاب های شما از یک نسخه 
تا صد هزار نسخه

صفحه آرایی و طراحی کتاب، مجله و 
نشریات، بروشور و ... پذیرفته می شود

انتشارات شروع

سینما

گردشگری

بیانیه

کتاب »آگورفوبیای ایرانی؛ روایتی از موانع مدرنیته در 

ایران و پیرامون« نوشته حمید مؤذنی، روزنامه نگار و 

نویسنده جنوبی در کمتر از یک هفته از انتشار چاپ 

اولش، به چاپ دوم رسید.

به گزارش خبرگزاری کتاب ایران )ایبنا( در بوشهر، این 

کتاب که در ۲۴۴ صفحه با شمارگان ۳۰۰ نسخه از سوی 

انتشارات نگاه آذر ۱۴۰۲ راهی بازار کتاب شد، یک هفته 

پس از توزیع در بازار، تمام نسخه ها آن ها به فروش 

از سوی  اثر  این  این رو، بلافاصله چاپ دوم  از  رسید، 

انتشارات مذکور در هفته اول دی ماه منتشر شد.

کتاب »آگورفوبیای ایرانی؛ روایتی از موانع مدرنیته در 

ایران و پیرامون« تازه ترین اثر حمید مؤذنی، جامعه پژوه 

و روزنامه نگار جنوبی است که برخی از گفت وگوهای 

مطبوعاتی وی را با روزنامه نگاران کشوری و استانی در 

باب موضوعات متفاوت در برمی گیرد. این اثر با کوشش 

علی آتشی جمع آوری و تدوین شده است.

علی آتشی در بخشی از مقدمۀ این اثر آورده است: 

توتالیتاریسم  جراحی  دارید،  دست  در  که  »کتابی 

جنوبی  روزنامه نگار  مؤذنی،  حمید  دیدگاه  از  تاریخی 

از وی در  این، گفت وگوهای بسیاری  از  است. پیش 

باب ابعاد جامعه شناختی و روانکاونۀ توتالیستاریسم 

در خبرگزاری ها، سایت های تحلیلی و نشریات منتشر 

شده است.آنچه در متن و زبان او می توان یافت، حس 

برابری خواهی و مسوولیت در قبال کلیتی به نام ایران 

و پیرامونی به اسم بوشهر است… کتاب حاضر محصول 

یکی از همان دوران عزلت و اندیشه ورزی است که در 

قالب یک گفت وگو درآمده؛ شما به چشم مانیفیستی 

ببیندش برای یک روزنامه نگار در آستانۀ دهۀ پنجاه. 

و  دموکراسی خواهی  همجوشی  حاصل  نویسنده ای 

به ویژه  و  فوتبال  شیفتۀ  انسانی  ایرانی.  آوانگاردیسم 

ماتادورهای کاتالان و البته پردۀ نفره ای و مسحورکنندۀ 

سینما…«در پشت جلد کتاب »آگورفوبیای ایرانی؛ روایتی 

از موانع مدرنیته در ایران و پیرامون« نیز آمده است: 

»آگورافوبیای ایرانی مجموعه گفت و  گوهایی است در 

باب موانع مدرنیته ایرانی در پرتو نگاهی جامعه شناختی 

به یکی از مناطق پیرامونی کشور و سپس بازشناخت 

کتاب  این  گفتمان  اساس  ملی.  مقیاس  در  تحولات 

رویکرد تمرکز زدا به تحولات اجتماعی و سیاسی ایران 

است؛ خواب ها، بازی ها خلق وخو، کافه گردی، شگردهای 

مظلوم نمایی،  حیوان دوستی،  و  حیوان آزاری  زبانی، 

بگومگوهای متقابل، کهن باورها و موضوعات متعدد 

تفسیر  و  تأویل  پدیدارشناختی  چارچوب  در  دیگر 

می شود.

کارگاه گلستان خوانی با نوجوانان با عنوان »از گلستان من ببر 

ورقی« با تدریس علی هوشمند، روزنامه نگار و شاعر آیینی جنوب 

کشور به همت مؤسسۀ هوشمند رسانه امروز در بوشهر برگزار 

می شود.

مربی کارگاه گلستان خوانی »از گلستان من ببر ورقی« در این باره 

به خبرنگار خبرگزاری کتاب ایران )ایبنا( در بوشهر گفت: استان 

بوشهر از دیرباز پیوند محکمی با ادبیات و متون کهن کلاسیک 

نظیر شاهنامه، مثنوی معنوی، دیوان حافظ، گلستان و بوستان 

داشته است. این آثار که از آبشخور خرد و فرهنگ و باورهای 

اصیل ایرانی- اسلامی برخاسته اند، مضامین تربیتی، اخلاقی و 

انسانی پرباری را در خود جای داده اند که بازآموزی و بازخوانی 

فرهنگی  به هویت یابی  زیادی  امروزی کمک  برای نسل  آن ها 

آن ها می کند.

علی هوشمند ادامه داد: در این راستا، از سوی مراکز فرهنگی 

شاهنامه خوانی،  مبنای  بر  متعددی  دوره های  آموزشی،  و 

و  کودکان  برای  نظامی خوانی  مثنوی خوانی،  حافظ خوانی، 

نوجوانان تدریس می شود ولی با توجه به خلائی که در حوزه 

درصدد  دارد،  وجود  استان  در  گلستان خوانی  و  سعدی خوانی 

برآمدیم تا کارگاهی را بر اساس گلستان سعدی برای نوجوانان 

بوشهری طراحی و اجرایی کنیم.

وی یادآور شد: گلستان سعدی یکی از تاثیرگذارترین و مهم ترین 

نثر  دارای  که  ایران است  ادبیات کلاسیک  تربیتی  و  ادبی  آثار 

این  است.  خواندنی  و  پندآموز  و  کوتاه  حکایات  و  آهنگین 

کتاب، در هشت باب به طور جداگانه به مباحثی چون در سیرت 

فواید  در  قناعت،  فضیلت  در  درویشان،  اخلاق  در  پادشاهان، 

خاموشی، در عشق و جوانی، در ضعف و پیری، در تأثیر تربیت و 

در آداب صحبت پردامی پردازد و نکات کلیدی و آموزنده ای را به 

مخاطب خود انتقال می دهد.

هوشمند در فواید خوانش گلستان برای نسل امروزی توضیح 

داد: بدون شک، گلستان سعدی یکی از قله های ادبی ماست که 

نه تنها نسل امروزی، بلکه پدر و مادرها بایستی با آن دمساز و 

همنشین شوند؛ چراکه با همنشینی با این اثر سترگ، ادبیات را 

بیشتر و عمیق تر درک می کنند و راه گفت وگو را با فرزندان خود 

بهتر می یابند. این اثر، مملو از درس و تجربه است. به مخاطب 

خود در هر طیف سنی و سلیقه ای می آموزد که چگونه با ادبیات، 

زندگی و انسان های پیرامونش روبه رو شود.

این شاعر و روزنامه نگار یادآور شد: گلستان کتابی حکیمانه است 

و در این کارگاه آموزشی با بازخوانی ساده و روان حکایت های 

با غنای ادبی و  را  ژرف نگرانۀ آن در تلاش هستم تا نوجوانان 

هویت  را  آن ها  پیوند  بدین شکل  و  کرده  مانوس  فکری مان 

فرهنگی شان محکم تر کنم.

خبر

سیران کافرلیتماشاپیشخوانخبر

»آگورفوبیای ایرانی«  به 

چاپ دوم رسید

دبیر و اعضای هیئت علمی هجدهمین دوره جشنواره بین المللی شعر فجر با حکم وزیر 

فرهنگ و ارشاد اسلامی منصوب شدند.به گزارش خبرگزاری کتاب ایران )ایبنا(، محمد 

مهدی اسماعیلی، وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در احکامی جداگانه، دبیر و اعضای هیئت 

علمی هجدهمین جشنواره بین المللی شعر فجر را منصوب کرد.در متن حکم وزیر فرهنگ و 

ارشاد اسلامی خطاب به علیرضا قزوه به عنوان دبیر علمی هجدهمین جشنواره بین المللی 

شعر فجر آمده است: »نظر به مراتب ارزشمند ادبی و تجربه گران سنگ جنابعالی در عرصه 

شعر و زبان ادبیات فارسی و به پیشنهاد معاون محترم امور فرهنگی وزارت فرهنگ و 

ارشاد اسلامی به موجب این حکم به عنوان »دبیر علمی هجدهمین جشنواره بین المللی 

شعر فجر« منصوب می شوید.همچنین در احکامی جداگانه، محمدعلی مجاهدی، مرتضی 

امیری اسفندقه، علیرضا قزوه، رضا اسماعیلی، نغمه مستشار نظامی، محمد مهدی سیار، 

علی محمد مودب، سید احمد میرزاده و زهیر توکلی به عنوان اعضای هیئت علمی 

هجدهمین جشنواره بین المللی شعر فجر منصوب شدند.در متن حکم محمدمهدی 

اسماعیلی خطاب به اعضای هیئت علمی هجدهمین جشنواره بین المللی شعر فجر آمده 

است: »نظر به فعالیت های ارزنده ادبی و تجربه گران سنگ جنابعالی در عرصه شعر، زبان 

و ادبیات فارسی و به پیشنهاد معاون محترم امور فرهنگی به موجب این حکم به عنوان 

»عضو هیئت علمی هجدهمین جشنواره بین المللی شعر فجر« منصوب می شوید.

از هم اندیشی و همکاری استادان،  با یاری خداوند متعال و بهره مندی  امید است 

اندیشمندان و صاحب نظران در شناسایی و گسترش الگوهای ادبی فاخر در حوزه پرسابقه 

و تمدنی شعر فارسی و اجرای وظایفی که در آیین نامه جشنواره مطابق با اهداف دولت 

مردمی برای ساختن ایران قوی آمده است؛ موفق و پیروز باشید.«

با حکم وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی؛

دبیر و اعضای هیئت علمی جشنواره شعر 
فجر منصوب شدند

کارگاه گلستان خوانی با نوجوانان 
در بوشهر

اکبر نبوی معتقد است: زبان مشترک، مجموعه ای از نشست  و برخاست هاست نه تنها 

ابلاغیه و البته دستگاه های وابسته به حاکمیت هم در این زمینه تلاش نکردند. من به 

عنوان عضو خانه سینما می گویم که ما هم در مقطع مهمی از حیات کشورمان کم کاری 

می کنیم  و به لجبازی سوق می دهیم. در حالیکه بزرگان خانواده باید متوجه باشند که باید 

در مسیر کشور قرار بگیرند و به خط کشی ها دامن نزنند. به گزارش ایسنا، چهل و نهمین 

قسمت از برنامه »نقد سینما«، شب گذشته ۱۵ دی ماه روی آنتن شبکه چهار سیما رفت 

که بخش پایانی »نقد سینما«، به موضوع »انعکاس دغدغه های ملی در سینما« با حضور 

اکبر نبوی کارشناس سینما و میزبانی امیررضا مافی اختصاص داشت. اکبر نبوی ضمن 

تسلیت واقعه جگرسوز کرمان به بازماندگان، درباره وقوع چنین جنایت ها علیه ملت و 

تغییرات سینما، بیان کرد: ما گرفتار یک وضعیت بی آرمانی شدیم. منظور من از ما، همه 

آحاد اجتماعی نیست اما عدد قابل توجهی دچار این گرفتاری هستیم . به تعبیر دیگر دچار 

بی رویایی شدیم که پیامد آن شامل همه بخش های اجتماعی می شود، از جمله سینما. 

حتی می توان گفت آرمان و رویابخشی از مسئولان کشور، کم فروغ شده است .وی ادامه 

داد: ملتی که آرمان و رویا ندارد، دچار وضعیت  سرگردانی و گرفتار برزخی می شود که عبور 

از آن دشوار است. سینما به عنوان یک نهاد اجتماعی بسیار قدرتمند، باید مجموعه ای از 

شاخص های خاص خودش را پیدا کند. سینما به واسطه ذات و سرشت خود نمی تواند 

مانند باقی اقشار جامعه باشد. شهاب حسینی گفته است که سینما را سلیقه می سازد، 

من می خواهم بگویم سینما می تواند رویاهای خفته را بیدار و آرمان های فراموش شده 

را احیا کند و همچنین آفاق روبرو را در پرتوی آرمان متذکر شود. این کارشناس سینما 

تاکید کرد: سینما با وجود همه تلاش های خانواده سینما در برزخ گیر کرده  است. در 

همه شئون از جمله سینما، اگر دست به دست هم ندهیم برای عبور، در آینده حرف های 

تلخ تری خواهیم زد. سرگرم شدن به امور روزمره، روزمرگی می آورد. سینما مانند بسیاری از 

پدیده های جامعه در حال دادوستد است اما باید در کنارش به جامعه پیشنهادات نویی 

ارایه دهد.امیررضا مافی در ادامه »نقد سینما« عنوان کرد: برای رویا داشتن، باور نیاز است 

و فقدان باور، فقدان رویا را دربردارد. همچنین فقدان رویا برخورد سخت مردم با مردم را 

پدید می آورد. واقعه کرمان تلنگری است به باورهای ما؛ اینکه باور کنیم همه ما فارغ از 

هر تفکری ایران را دوست داریم اما رویاها و باورهایمان ضعیف شده است. نبوی تاکید 

کرد: در تاریخ معاصر کشور حتی قبل از انقلاب هم، ما کسانی را داریم که نسبت به این 

جغرافیا )فرهنگی و تاریخی( کینه و بغض داشتند. آن ها نشان دادند که این جغرافیا 

برایشان مساله است، مهم نیست چه کسی حکومت می کند. آن ها مساله شان باور و 

ایدئولوژی  نیست بلکه دلایل تاریخی دارد چرا که اگر این جغرافیا سربلند کرده، سلسله 

جانبانی داشته است.وی تاکید کرد: لازم می دانم این نکته را ذکر کنم که میان سینماگران 

و مدیران فرهنگ و هنر، هم زبانی اتفاق نمی افتد. مقطعی که در تلویزیون آثار خوب 

ساخته می شد، همزبانی اتفاق می افتاد. مدیران با هنرمندان زبان مشترک داشتند و به 

هم افقی رسیده بودند به همین دلیل محصولات خوبی به ثمر نشست. اما در سینما این 

زبان مشترک پدید نیامده است چراکه مدیران فرهنگی هیچ نسبتی با حوزه فرهنگ 

ندارند.نبوی در پایان سخنان خود اظهار کرد: زبان مشترک، مجموعه ای از نشست  و 

برخاست هاست نه تنها ابلاغیه و البته دستگاه های وابسته به حاکمیت هم در این زمینه 

تلاش نکردند. من به عنوان عضو خانه سینما می گویم که ما هم در مقطع مهمی از حیات 

کشورمان کم کاری می کنیم  و به لجبازی سوق می دهیم.

 در حالیکه بزرگان خانواده باید متوجه باشند که باید در مسیر کشور قرار بگیرند و به 

خط کشی ها دامن نزنند. مافی در پایان برنامه خاطرنشان کرد: دوقطبی بزرگترین آفت 

ماست. در کنار کم کاری مدیران، برخی از همکاران سینمایی هم به این ماجرا دامن 

می زنند و اجازه نمی دهند آدم ها به راحتی حرف بزنند. روشنفکران ما با همه ادعایی که 

دارند، علیه ادعایشان عمل می کنند. هر چند عده ای لجوج هستند اما باز هم معتقدم 

برخی افراد هستند که غفلت نمی کنند، دشمنی می کنند و نمی خواهند روی هیچ نقطه ای 

تفاهم کنند.

اکبر نبوی: نباید به خط کشی ها دامن زد

دورخیز استانبول برای ۲۰ میلیون گردشگر
شمار  دارند  قصد  ترکیه  گردشگری  مقام های 

گردشگران خارجی را که در سال میلادی جدید به 

استانبول سفر می کنند به ۲۰ میلیون نفر برسانند.

به گزارش ایسنا به نقل از حریت دیلی نیوز،   »فیروز 

مسافرتی  آژانس های  انجمن  رئیس  ـ  باغلیکایا« 

ترکیه )TÜRSAB( ـ می گوید: استانبول قصد دارد 

هدف گذاری بزرگ تری در گردشگری داشته باشد و 

آن هدف، میزبانی از ۲۰ میلیون بازدیدکننده خارجی 

است.این مقام مسئول توضیح داد گردشگرانی از 

بیش از  ۲۰۰ کشور از این شهر بازدید می کنند و بیشتر 

گردشگران بین المللی در سال گذشته از روسیه، آلمان، 

ایران، آمریکا، بریتانیا، عربستان سعودی، فرانسه و 

ایتالیا به استانبول سفر کرده اند.

»باغلیکایا« با انتشار بیانیه ای اعلام کرد:  »ما تخمین 

می زنیم بیش از ۱۷ میلیون گردشگر در سال ۲۰۲۳ از 

استانبول بازدید کرده باشند.«

بر اساس جدیدترین آمارهای رسمی که از گردشگری 

ترکیه منتتشر شده است، شمار گردشگران خارجی که 

در فاصله ژانویه تا نوامبر سال ۲۰۲۳ به این کشور سفر 

کرده اند در مقایسه با همین بازه زمانی در سال ۲۰۲۲ 

با حدود ۹ درصد افزایش همراه بوده است.

به گفته رئیس انجمن آژانس های مسافرتی ترکیه، 

در ۱۱ ماهه نخست سال گذشته، ۲۱۹ کشتی تفریحی 

وارد بنادر استانبول شده اند که حامل بیش از ۳۹۲ 

هزار نفر گردشگر بوده اند.

چندی پیش همچنین اعلام شد ورود گردشگران 

با ۱۰.۸ درصد  تا نوامبر  ژانویه  از  خارجی به ترکیه 

افزایش نسبت به سال قبل به ۴۶.۷ میلیون نفر 

کشورهای  از  گردشگر  میلیون  حدود ۲۳.۶  رسید. 

اروپایی در ۱۱ ماه نخست سال ۲۰۲۳ از ترکیه بازدید 

کردند که ۸.۶ درصد افزایش داشت.

از برآورد  را  ترکیه قصد دارد درآمدهای گردشگری 

۵۹.۶ میلیارد دلاری در سال ۲۰۲۴ به ۶۴.۷ میلیارد 

دلار در سال آینده و ۷۱.۳ میلیارد دلار در سال ۲۰۲۶ 

افزایش دهد.گردشگری منبع مهمی از درآمد برای 

ترکیه است و دولت برای مهارِ کسری بودجه خود 

است.بازگشت  کرده  باز  آن  روی  ویژه ای  حساب 

از  در سال گذشته، پس  گردشگری  کامل صنعت 

شیوع بیماری همه گیر کرونا باعث شد که تعداد 

گردشگران به رکورد نزدیک شود و درآمدهای بالایی 

را به همراه داشته باشد و دولت را بر آن داشته تا 

برآوردهای سالانه خود را افزایش دهد.دولت ترکیه 

پیش از این پیش بینی کرده بود، در سال جاری شمار 

گردشگران ورودی به ترکیه به ۶۰ میلیون نفر برسد 

و همچنین برآورد شده این رقم در سال ۲۰۲۸ به ۹۰ 

میلیون برسد.از حیث درآمد نیز پیش بینی می شود 

امسال درآمد گردشگری ترکیه به ۵۶ میلیارد دلار و 

در پنج سال آینده به ۱۰۰ میلیارد دلار افزایش یابد. 

درآمدهای گردشگری در ۶ ماه اول سال ۲۰۲۳ با ۲۷ 

درصد افزایش نسبت به سال گذشته به ۲۱.۷ میلیارد 

دلار رسیده است.

گردشگری حدود ۱۰ درصد به تولید ناخالص داخلی 

حدود  این،  علاوه بر  می کند.  کمک   )GDP( ترکیه 

۱.۷ میلیون نفر در بخش خدمات اقامتی و غذایی 

مشغول کار بوده اند که حدود ۵ درصد از کل اشتغال 

این کشور را تشکیل می دهد.

در پی حادثه تروریستی در مراسم سالروز شهادت سردار 

سلیمانی در کرمان،  خانه مطبوعات و رسانه های کشور 

در محکومیت این جنایت تروریستی بیانیه ای صادر کرد.

بسم الله الرحمن الرحیم

انا لله و انا الیه راجعون

در  جهانی  استکبار  تروریستی  و  جنایتکارانه  اقدام 

چهارمین سالگرد شهادت سیدالشهدای جبهه مقاومت 

- شهید سلیمانی عزیز - علیه آحاد عاشقان و دلدادگان 

به مکتب سلیمانی، بار دیگر شدت کینه و دشمنی آنان 

نسبت به ملت بزرگ و بصیر ایران اسلامی را نشان داد.

شهید  دشمنان،  برای  چقدر  داد  نشان  جنایت  این 

سلیمانی ترسناک تر و خطرناک تر از سلیمانی است؛ چرا 

که آنها از رویش های مکتب جاویدان سلیمانی آگاهند؛ 

رویش هایی که طوفان الاقصی نتیجه همین تفکر و 

فرهنگ والای مقاومت سردار پرآوازه جهان اسلام در 

طی این سالیان بوده است.

الله  آیت  حضرت  امت  امام  فرموده  به  و  بی شک 

پاسخ  بدون  تروریستی  جنایت  این  عزیز،  خامنه ای 

نخواهند ماند و  ملت غیور ایران اسلامی پاسخ محکمی 

بر پیکر مستکبرین و عاملین این جنایت خواهند داد و 

بار دیگر ثابت خواهند کرد که امروز مردم ایران منسجم تر 

و مقاوم تر و قدرتمندتر از هر زمان دیگر در مقابل این 

و  مطبوعات  خانه  است.  ایستاده  کوردلانه،  جنایات 

مظلومانه  شهادت  تسلیت  ضمن  ایران  رسانه های 

هموطنان مان به پیشگاه مقدس امام عصر ارواحنا له 

الفدا و مقام معظم رهبری، و خانواده های معظم شهدا 

و عموم ملت شریف ایران، از دستگاه های اطلاعاتی، 

عوامل  رسواسازی  با  تا  می خواهد  نظامی  و  امنیتی 

اجرایی و دست های پشت پرده این اقدام تروریستی 

آنان را به سزای سخت اعمال شنیع خود برسانند، تا دل 

ملت ایران اندکی از این داغ عظمی تسلی یابد.

بیانیه خانه مطبوعات و رسانه های 
کشور در محکومیت جنایت 

تروریستی گلزار شهدای کرمان
آگهی 

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی نوبت دوم
 انجمن صنفی کارفرمایی نمایندگان 

بیمه ایران استان بوشهر

1402101651

مجمع عمومی عادی انجمن صنفی کارفرمایی نمایندگان 

بیمه ایران استان بوشهر با دستور جلسه انتخاب بازرسان 

قانونی ساعت ۱۰  صبح روز یکشنبه  1402/۱۱/29 به 

نشانی سالن اجتماعات بیمه ایران شعبه بوشهر برگزار 

می گردد.

از کلیه نمایندگان عضو دعوت می شود در جلسه مذکور 

شرکت نمایند. 

ضمناً داوطلبین سمت بازرس می توانند جهت ثبت نام 

به آدرس انجمن صنفی کارفرمایی نمایندگان بیمه ایران 

کشتیرانی،  چهارراه  بوشهر،  نشانی:  به  بوشهر  استان 

شرکت سهامی بیمه ایران استان بوشهر مراجعه نمایند.
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